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REDNA IZDAJA
Naslednja številka izide predvidoma v petek, 18. julija 2012. 
Redakcijo zaključujemo 7 dni prej oz. do zasedbe prostih kapacitet.

Ciril M. Pungartnik
Čeprav mu očitajo 
“martinčkanje“ in “Pun
gartnikov most“, je v sr
cih številnih še vedno 
zapisan kot dober žu
pan, marsikdo pa ga še 
vedno tako tudi pokliče.

Tanja Udovič Cuder
Direktorica knjižnice 
bo, kakor tudi občani 
vseh štirih občin, ostala 
brez nove knjižnice, če
prav je bila le-ta ključna 
pri dajanju podpore žu
panovemu proračunu.

Meta Smolič
Po odhodu Saške Hren v 
Atomik Harmonik, je 
njeno mesto v Azalei 
zapolnila simpatična 
Mimčanka, ki pa kljub 
mladosti ostaja trdno na 
realnih tleh.

Extraform: V Afriko po keramiko!
J J Več na strani 28!

Slovesnost ob Dnevu 
državnosti in 21. obletnici 
samostojnosti Slovenije

Območno združenje veteranov vojne za 
Slovenije Trebnje vas v nedeljo, 17.06.2012 
ob 11. uri vabi na slovesnost pri spomins
kem obeležju osamosvojitvene vojne na 
Medvedjeku.

Spomnili se bomo dogodkov v vojni za sa
mostojno Slovenijo izpred 21. let na tem pro
storu, ki so bili takrat med pomembnejšimi za 
nadaljnji razvoj dogodkov na Dolenjskem in se 
poklonili vsem žrtvam vojaškega spopada, 
hkrati pa obeležili praznik Dan državnosti.

V kulturnem delu programa bodo sodelova
li; KUD Občinski pihalni orkester Trebnje, Mla
dinski pevski zbor in učenci OŠ Veliki Gaber, 
Glasbena šola..., prisotni bodo tudi gardisti Ga
rdne enote Slovenske vojske.

Slavnostni govornik na prireditvi bo pred
sednik Zveze veteranov vojne za Slovenijo ge
neralmajor Ladislav Lipič.

Vabljeni! OZVVS Trebnje

NK Mirna vabi na dan nogometa ob 
45- letnici igranja nogometa na Mirni
Vabljeni na nogometno igrišče na Mirni, 16.06.2012 od 13h dalje.

Večerno dogajanje, koncerti:
- New destination (»ima)
- Liquf (Krmelj)
- DJ Geovanni Brovvn /Mirna)

Več na Cajtng.com

• PVC OKNA IN VRATA
• ALU VRATA IN OKNA
• KRPAN ŽALUZIJE
• ROLETE IN KOMARNIKI
• ZIMSKI VRTOVI
• OKENSKE POLICE IN 

ZAKLJUČNA DELA

www.cugelj.si

POSLOVNA ENOTA [ (
Ivančna Gorica
Stantetova 10,1295 Ivančna Gorica 
tet: 01/7878535, faks: 01/7807868 
e-pošta: info@cugetj si
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GALAKSIJA
restavracija-«-bowling-»kavarna-«-slaščičarna-»-hQtel

Galaksija Trebnje d.o.o. I Podjetniška ulica 13, SI-8210 Trebnje
Restavracija: 07 30 45 934 I Bovvling: 07 30 45 936 (rezervacije vsak dan po 14 uri)
Recepcija: 07 30 45 933 I Fax: 07 30 45 932 I info@galaksijatrebnje.si I www.galaksijatrebnje.si

Pripravljamo pogostitve za:
♦ poroke ♦ birme
♦ maturantske plese ♦ rojstnodnevne zabave
♦ krst ♦ družabne dogodke

* torte...
- izdelujemo torte po naročilu 

za različne priložnosti...

L /J

* hrana...
- malice
- nedeljska kosila m vrst kosil)
- jedi po naročilu

ROJSTNODNEVNE ZABAVE ZA OTROKE: ■ POMLADNO-POLETNA AKCIJA NA BOVVIINGU
• I j uit bowlingo, • PONEDEljEK: ploioi I uro, igrai 2 uri
• pint ali ribjt palikt s pomlrijtm, • TOREK: ieuski bowling: I ura bowlinga samo I0(
• torta za slavljtnta, bi st postnžt po konianem bonlingu • SREDA: Dan za upokojtntt: I ura bowlinga samo 8(
• pijaia (jukt, jabolčni sok in cola) v času zabavt v ntomtjtni količini • ŠTUDENTJE in SREDNJEŠOKI: I ura samo 8( (vse dni v ttdnu) |
•zabava traja 2 ari • ZA OSNOVNE in SREDNJE ŠOlt Jura samo St i

(ena paketa do 10 otrok je I20(. 11 -GAIA PAKET VSE DNI V TEDNU: |
la vsakega nadoljnjego otroka je doplačilo lit. 2 uri bovvlinga + žiraja piva j,Sl + družinska pizza = 4S( 1

* bovvling... * prenočišča... * slaščice...



PRAVI TRENUTEK ZA NAKUP GOLFA.

BBS ^oTeur

IZBOR POMEMBNEJŠE SERIJSKE OPREME:

• elektronski stabilizacijski 
program ESP

• asistenca za speljevanje na 
klancu

• sedem zračnih blazin
• električno nastavljivi in ogrevani 

zunanji ogledali
• daljinsko centralno zaklepanje
• električni pomik stekel
• avtomatska klimatska naprava 

Climatronic
• radijski sistem RCD 310 s
• CD/MP3 s predvajalnikom 

in 8 zvočnikov

• usnjen več funkcijski volan
• več funkcijski prikazovalnik Plus
• sprednji sredinski naslon za roke
• 15-colska aluminijasta platišča 

VVellington
• tempoma!

Kombinirana poraba goriva: 4,1-6,31/lOOkm. Emisije Co2; 107-145 g/km. Višina 
prihranka je odvisna od modela vozila. Število vozil na zalogi je omejeno. Slikajo simbolna.

IZBOR POMEMBNEJŠE SERIJSKE OPREME:

• avtomatska klimatska naprava 
Climatronic

• elektronski stabilizacijski 
program ESP

• asistenca za speljevanje na 
klancu

• sedem zračnih blazin
• ohišji zunanjih ogledal in vratne 

kljuke v barvi vozila
• odbijača v barvi vozila
e električno nastavljivi in ogrevani 

zunanji ogledali
• daljinsko centralno zaklepanje

• električni pomik sprednjih stekel
• radio RCD 210 CD/MP3
• večfunkcijski prikazovalnik
• 15-colska jeklena platišča s 

polnimi kolesnimi pokrovi

(5 vrat'

Kombinirana poraba goriva: 4,l-6,3l/100km. Emisije Co2; 107-145 g/km. Višina 
prihranka je odvisna od modela vozila. Število vozil na zalogi je omejeno. Slika je simbolna.

rsoTEUR

JAMSTVO
Golf Sky
Na voljo široka paleta bencinskih in dizelskih motorjev.

g

IZBOR POMEMBNEJŠE SERIJSKE OPREME:

• elektronski stabilizacijski 
program ESP

• asistenca za speljevanje na 
klancu

• sedem zračnih blazin
• električno nastavljivi in 

ogrevani zunanji ogledali
• daljinsko centralno zaklepanje
• električni pomik stekel
• avtomatska klimatska naprava 

Climatronic
• radijski sistem RCD 310 s 

CD/MP3 s predvajalnikom in 
8 zvočnikov

• biksenonski žarometi z LED 
dnevnimi lučmi

• električno pomično strešno okno

• LED zadnje luči
• zatemnjena zadnja stekla
• senzor za dež
• osvetljen prostor za noge spredaj
• notranje vzvratno ogledalo s 

samodejnim zasenčenjem
• zadnja registrska tablica 

osvetljena z LED diodami
• sprednji sredinski naslon za roke
• 16-colska aluminijasta platišča 

Cleveland
• tempomat
e športna sprednja sedeža
• sedežno oblazinjenje iz alkantare 
e večfunkcijski prikazovalnik Plus
• usnjen večfunkcijski volan

Avto Slak
www.avtoslak.si

TREBNJE
Obrtniška ulica 51

07 3481 474

- 03- PRESTOPI PRAVI PRAG, OBIŠČI AVTO SLAK!



Kartica
ugodnosti

Novo v Dobritrgovini! 
Pisarniški material in 

" šolske potrebščine. 
Prihranek tudi 

do 60%.

III

VIP 0*
50 nakupi ugodnejši

Dobrabrgovmo d o o. Obrtniška 22. 02tJ Trebnje. SM1 26 55 Stil 
' M (ulijti M7. 927S Krško. SHS 66 65 53

Pridobite si jo!

V

m za vas!
GRADAAGNIČ

PETER AGNIČs.p.
2% popusta na strojne omete in stiropor fasade,

5% popusta na beljenje in oplesk napušča in
5% popusta na najem fasadnega odra

PAN-JAN 0.0.0.
10% popust na dodatno opremo 

vozil Škoda, Kia, Suzuki

LOTEKS d.o.o.
10% gotovinski popust 

na vse izdelke

PUNLES
JOŽE PUNGERČAR s.p.

IZDELAVA POHIŠTVA IN VRAT
5% na izdelavo kuhinj

041916921

AVTOVLEKA
JOŽE KIC s.p.

5% popust na gotovino
041589371

ROČNA AVTOPRALNICA
5% do 10% popusta

051611946

MEH CENTER REPČE d.o.o.
PE TRGOVINA PLUTON

TREBNJE ZA MALE ŽIVALI
5%-10% POPUSTA

EPIS
DARKO UDOVIČ s.p.

5% popust na vse storitve
041635062

AMBIENT
NATAŠA LENČEK s.p.

presenečenje
041676247

FRIZERSKI SALON TINA 
MARTINA HOČEVAR s.p.

20% popusta FASHIOSPA-RITUAL
DOBREGA POČUTJA

MIZARSTVO AGOLES 
ANDREJ GOSPODARIC s.p.

5% popust na vse storitve

MIGS
ŠTEFAN ŽELEZNIK s.p.

S% popust na vse storitve
041794637

BAVEX d.o.o.
2% popust na vse storitve

DOBRATRGOVINA d.o.o.
5% na vse neoriginalne tonerje In kartuše,

3% na vse originale,
2% na prenosnike In

3% na tiskalnike in ostalo

RCLTEH
SANDI SLAK s.p.

25% popust pri sledenju vozil 
www.rcltrack.com - 041 348 786

SLIKOPLESKARSTVO
IN FASADERSTVO
ROBI NORČIČ s.p.

5% popust na vse storitve

FIRSK d.o.o.
Od 10% do 45% popusta

TURISTIČNA KMETIJA 
RANČALADIN

brezplačno jahanje oslička
031232913

VETERINARSKA POSTAJA 
TREBNJE d.o.o.

5% gotovinski popust na vse storitve

KOSBOS d.o.o.
5% gotovinski popust na vse storitve

TRANSPORT IN
TGM URBIČ

IVAN URBIČ s.p.
5% popust na gotovino

041625 180

EURO KLJUKE d.o.o.
5% popusta na kompleten asortiman

VARNOST PRI DELU IN 
POŽARNA VARNOST 

M0JDAR, MOJCA BARLE s.p.
novim strankam nudimo 5% popust na vse storitve 

070818 946

GOSTILNA PRI FRANCKI 
JOŽE STARE s.p.

prvi obisk • kavica gratis
041720050

KOVINOPRODAJA 
TREBNJE d.o.o.

5% popust na gotovinsko plačilo 
(ne velja za izdelke v akciji)

VIP kartico ugodnosti pridobite ob nakupu v poslovalnicah DOBRATRGOVINA. Z VIP kartico 
Vam VIP podjetniki nudijo ugodnosti ali popuste, kot je navedeno. Kartica ni prenosljiva.



MOŽEN NAKUP ALI NAJEM TAKOJ! PRIDITE IN SE PREPRIČAJTE!!

STANOVANJSKA SOSESKA
Več informacij:

gsm: 041 229 088 

tel: 01/5199 212 

www.rimskidvori.si

"RIMSKI DVORI"
Nova soseska Rimski dvori je zgrajena na odlični lokaciji ob Rimski cesti v 

Trebnjem (nasproti gasilnega doma), v neposredni bližini centra mesta, šole, 
vrtca, zdravstvenega doma, občine,..

Sodobna arhitektura objektov, energetska učinkovitost in funkcionalna 

razporeditev prostorov v posameznih stanovanjih bo omogočala visoko 

kakovost življenja in zadovoljstvo bodočih stanovalcev.
Vsa infrastruktura je na dosegu roke.

Cena za nakup stanovanja s parkirnim mestom že od 92.000C z DDV. 
Možnost najema stanovanja, cena na mesec:

- AM16 (dvosobno), 62 m2 + parkirno mesto v garaži, 400€ ^

- APS (trosobno), 81,20 + 20 terase + parkirno mesto v garaži, 550C

- CM 12 (garsonj.), 44 m2 + 7 m2 balkona + zunanje park. mesto, 340€

Zakaj so stanovanja v Rimskih dvorih boljša?

• klasična gradnja, debelina fasade 18 cm

• svetla višina stanovanj je nadstandardna in znaša 270 cm

■ 39 nadstandardnih in energetsko varčnih stanovanj velikosti 35m2 do 95m2
• okna energetskega razreda A s troslojnimi stekli (0,73 W/k2) + rolete

■ možnost izbire parketa (klasični hrast parket, beljen hrast ali bambus)

• notranja vrata iz polnega lesa

• kopalniška oprema višjega cenovnega razreda + talno gretje v kopalnicah

• lastna kontrola porabe energije - individualni števci

• 61 parkirnih mest v polno vkopani garaži

I?0ŠB&B to*® vmb M pofl oostapo,, pet-fejl,

IZGRADNJA SONČNIH ELEKTRARN
- ocena primernosti lokacije za postavitev

- preliminarni izračun donosnosti in svetovanje 

glede najprimernejše rešitve,

- priprava projektov PGD, PZI in PID in druge 

potrebne dokumentacije,

- izgradnja,

- priprava dokumentacije za priključitev in priključitev 

na distribucijsko omrežje,

- pridobitev deklaracije za sončno elektrarno,

- svetovanje pri pridobitvi podpore in sklenitvi 

pogodbe za prodajo električne energije.

- pridobitev kredita med 70% in 100% investicije

. Gsm: 041765 118



Otvoritev nove zgradbe Optike Glasmaher v Brežicah

Za še večje zadovoljstvo 
strank na novi lokaciji

BREŽICE - Od petka, 1. junija dalje, bodo stranke Optike Glasmaher od blizu in daleč končno 
dočakale svojo najljubšo optiko na novi lokaciji in v novi preobleki. V petek je namreč potekala 
uradna otvoritev sodobnega centra Glasmaher, kipa je nastal v sinergiji s še dvema dejavnosti- 
ma: optiki v pritličju se namreč v zgornjih nadstropjih stavbe pridružujeta še zobozdravstvena 
ambulanta in okulistika. Cilj, ki je motiviral tri poslovne partnerje v novi stavbi, Dejana Stuška 
iz Optike Glasmaher, dr. Jerneja Barliča iz Dens Barlič zobozdravstvo in dr. Boštjanamaru Meha 
iz Okulistike Meh: kar največje zadovoljstvo strank v prijetnem ambientu z najbolj sodobno in 
kvalitetno opremo.

V PETEK JE BIL POSTAVLJEN NOV MEJNIK
»Nora stavba, vse dodelano, povsem v stilu, od

lično!« je v hrvaškem jeziku navdušeno komenti
ral povabljenec prireditve ob otvoritvi, »Česa se 
veselim? Veliko stvari bom zdaj lahko uredila kar 
na enem mestu,« nam je zaupala ena izmed pri
sotnih Brežičank ob vstopu v novi center, ki se na
haja v soseščini Bolnišnice Brežice, nasproti na
kupovalnega centra Spar.

Omenjena Dejan Stušek, tudi idejni vodja 
novih prostorov, in Jernej Barlič sta prerezala 
oranžni trak pred vhodom v nov poslovni center. V 
oranžni, zaščitni barvi optike Glasmaher in Dens 
Barlič zobozdravstva, so bili tudi napitki, hostese 
in preproga, ki je vodila do centra. Posvečanje 
podrobnostim je po mnenju mnogih ena od odlik 
lastnika in direktorja optike Dejana Stuška, ki je 
prišel iz rodnega Krmelja in prvo poslovalnico na 
Cesti prvih borcev, takrat z imenom Ljudska opti
ka Glasmaher, odprl pred dvanajstimi leti.

Ob prvem obhodu stavbe je bilo slišati, kako so 
obiskovalci hvalili podobo in funkcionalnost pro
storov. Prvi Dejanov komentar je bil: »Občutki so 
seveda super, ko se vizija uresničuje. Vedno sku
šam celovito nadgrajevati našo zgodbo, sem pa 
vesel, da so ljudje opazili tudi detajle. Moji bližnji, 
pa tudi poslovni partnerji vedo, da je vrnem' precej 
perfekcionizma in da si v mislih izrišem neko idejo, 
pri kateri vztrajam, dokler ne oživi. No, danes ne 
vem, kaj bo čez deset let, imam želje, kakor sem jih 
imel že od nekdaj. Potem pa je potrebna vztrajnost 
in veselje ob delu.«

Pred leti, ko je začenjal z optiko, se je marsikdo 
nasmehnil, češ, super, da ima take sanje, a pot do 
tega je pogosto neuresničljiva. Pomisleki so se raz
blinili in optika je s petkovo otvoritvijo postavila 
nov mejnik v svoji zgodovini. Danes Dejan vodi 
mlad, ustvarjalen tim, ki svojim strankam s stro
kovno pomočjo in najsodobnejšo tehnologijo nudi 
visoko kakovostne storitve in sledi sodobnim tren
dom na področju okulističnih storitev in na pod
ročju izbire korekcijskih, sončnih in športnih očal.

KER VERJAMEJO V SODELOVANJE
Dejan Stušek je k sodelovanju povabil dva part

nerja iz zdravstvene dejavnosti, okulista Boštjana 
Meha, s katerim sodeluje že desetletje, in zobozd
ravnika Jerneja Barliča, s katerim sta se prav tako 
takoj ujela. Stušek si je že dlje časa želel takšnega 
sodelovanja: »Meni je bil vedno všeč ameriški kon
cept razmišljanja, po katerem lahko trije tujci 
združijo moči in v poslu skupaj še bolje delujejo. V

povezavi z nekom veliko lažje razmišljaš drugače, 
najdeš dobre in izvirne rešitve. S svojo idejo sem 
hitro našel somišljenike, videl sem povezavo z zo
bozdravstvom, okulistiko in optiko, vse skupaj se 
spaja v eno zgodbo. V tem skupnem prostoru bi bil 
vsak še lažje najboljši v svojem poslu, ob skrbi za 
najvišjo kvaliteto svojih storitev.«

Po zagonu je prišla recesija, a to jih ni ustavilo, 
saj po Dejanovih načelih, »ko se enkrat spustiš po 
nekem bregu, zaženeš investicijo, moraš računati 
s tem, da te bodo čakale pasti, ovire. Seveda je res 
prišlo tudi do zapletov. Pomembno je vztrajati in 
ljudi prepričati, danes pa je to še toliko težje.« 
Namreč, če so včasih banke lažje odobrile denarne 
pomoči, mora biti danes investicija povsem razde
lana, finančni načrti morajo trdno stati na tleh. 
»Zagotovo, če nam banka ne hi posodila denarja, 
potem pač danes tega okoli nas, vas, ne bi bilo - 
Unicredit banka je imela posluh, posebej Brežičan 
Matej Bratanič, v ideji in viziji pa videla potencial, 
je pa tudi res, da bomo dvajset let pač delali, da bo
mo ta denar vrnili.«

BREŽICE Z NOVO PRIDOBITVIJO 
IN MODERNO STAVBO

S petkovo otvoritvijo je v Brežicah zaživela no
va stavba prav posebnih, zaokroženih oblik. Kako 
so prišli do takšne zasnove? »Sam izgled sta po
magala izdelati arhitekt Grega Bizjak in njegova 
žena, pripeljal ju je kolega Barlič, ki jima je dejal, 
da naj pripravita zasnovo. Najprej smo se pogo
varjali, potem smo začeli komentirati prve skice. 
Kot vidite, je zgradba fluidna in s tem nekaj nove
ga na tem področju.« Arhitekturno naj bi se stavba 
prilagajala veliko idejam - vsako nadstropje gra
dijo posamezni krogi, skupaj trije, ki gredo vsak v 
svojo smer in lovijo vsak svojo ulico, saj gre za tri 
različne dejavnosti, z zaokroženimi robovi pa se je 
arhitekt poskušal približati vodovodnem stolpu in 
sodišču v Brežicah.

Tak center pa je velika pridobitev tudi za mesto, 
čeprav le same Brežice z okolico seveda ne bi mog
le prispevati dovolj za zamišljene dejavnosti v tej 
zgradbi: »Kar se optike tiče, imamo veliko strank 
iz drugih koncev Slovenije in Hrvaške. Imajo pa

Brežice precej smisla za lepoto in modo, kar opazi 
vsak, ki pride iz kakšnega drugega konca Sloveni
je. Poglejte, kako so se dame, ko je bila popularna 
bela, hitro odele v to barvo. Tu se vidi vpliv bližine 
Zagreba. Torej se tukaj lahko prodajajo tudi naj
boljše modne stvari.« Stranka bo v novi stavbi v 
vseh nadstropjih deležna posebnega tretmaja, ne

glede na to, kaj in koliko namerava kupiti, ali bo 
prišla na okulistični pregled z napotnico ali ne, vsa | 
tri nadstropja povezuje tudi želja po pravem pri- 3> 
stopu do strank.

|

DOBRA IZBIRA, DOSTOPNOST IN 
ZADOVOLJSTVO

Pristop je izrednega pomena, poudarja Dejan in 
tako uči svoj tim: »Očal imamo res veliko, ker pač 
želim imeti najboljše in najbolj posebne primerke 
v svoji optiki. A ni bistvo le v izbiri, ampak v pri
stopu. Mene so vedno vzgajali, da moraš predsta
viti izdelek kupcu tako, kot bi si želel, da bi izdelek 
nekdo predstavil tebi, na razumljiv in všečen na
čin. Spomnite se, kako zoprno je, če prideš v butik 
in ti prodajalka osladno laže, da ti kar vse pristaja 
-jaz tega resnično ne maram, meni ni važno, kak
šna očala boš ti kupila, mala, velika, draga, poceni,

pomembno mi je, da ti bodo pristajala, da boš za
dovoljna in seveda, da se boš ravno zato rada vr
nila. Pomembna je vsaka stranka in zato tudi mo
ra biti različen razpon, da imaš recimo bvlgari, ki 
stane 600 evrov, po drugi strani pa lahko prepro
stemu človeku, ki se vsak dan bori za svoj dinar, pa 
tudi rabi očala, ponudimo kvalitetna očala za 
malo denarja, recimo 50 ali tudi 38evrov.«

Konkurenca je huda, a je po mnenju Dejana Stu
ška dobra prijateljica, če jo razumeš kot spodbu
do. Dejan opozori še na eno značilnost optik: »Sa
ma optika je tudi precej intimna stvar, ljudje se ra
di z nekom pogovorijo, mu zaupajo.« Menda velja, 
da optika praviloma zamenjaš le, če ta naredi ne
ko resno napako, če pa mu zaupaš, se vračaš. Še 
pogosteje se vračajo veliki ljubitelji očal, ki razu
mejo, da so očala danes tudi modni dodatek, do-

polnitev življenjskega stila, in tudi v tem oziru je 
strankam potrebno posvetiti pozornost.

»Priznam, da so očala pač moja droga, moje ve
liko veselje. Kvalitetna očala moram imeti v svoji 
optiki. Mi je pa v oporo pri vsem odločanju moja 
Petra (življenjska sopotnica op.a.), je človek, ki se 
ji imam zahvaliti za ogromno lepega. Ona se pri 
nas ukvarja tudi s financami, naredila je red, sku
paj sva pripravila strategijo. Prijetno dopolnje
vanje, ja.«

In kaj je odločilno za doseganje takšnih uspe
hov? Po mnenju lastnika in direktorja Optike Glas
maher, ki ima poslovalnico tudi v Novem mestu, je 
zelo pomembno, da sodeluješ z ljudmi in da zdrav 
optimizem prenašaš tudi v posel. »Vsi v tej stavbi in 
to lahko stoodstotno zatrdim tudi za svoja kolega 
in njuno osebje, zares uživamo v tem, kar počne
mo. In če nekaj počneš z zadovoljstvom, bodo za
dovoljstvo vsekakor začutile tudi stranke,« še za
trdi Dejan in doda: »Vseh 17.000 strank žal nismo 
mogli povabiti na dogodek, zato pa vse v prihod
nje lepo vabimo na ogled ponudbe in dodajamo še 
otvoritveni popust« M. M.



Mizarstvo im

STROJNO ROBUENJE (ABS) S 
PREDREZKARJI IN RONDOMATOM 0,70€/m

Andrej Gospodaric s.p., Obrtniška ulica 31, Trebnje 
MIZARSTVO: 041966 661 - TAPETNIŠTVO: 031882 686

www.informacija.net/tapetnistvo-mizarstvo-agoles

- izdelava pohištva (kuhinje, vrata, dnevne sobe,...)
- izdelava in prenova sedežnih garnitur in kuhinjskih kotov
- pretapiciranje kuhinjskih stolov
- vrtno pohištvo, dekorativne blazine, tabureji
- izdelava in prenova blazin v prikolicah in avtodomih

NK Trebnje odlično zaključil krstno 
nogometno sezono

Novoustanovljeni NK Trebnje je zaključil svoje prvo nastopanje v nogo
metnih ligah pod okriljem Medobčinske nogometne zveze (MNZ) Ljubljana. V 
krstni sezoni, ki smo jo začeli z organizacijo nogometnega tabora avgusta 
2011, smo dobesedno "s ceste" nabrali fante in dekleta, ki so že po nekaj tre
ningih septembra 2011 pričeli z nastopanjem v ligi MNZ v selekcijah U8 in

Ul 0. Začetek je bil izredno težak, saj nismo imeli ne igrišča, ne golov, ne 
mrež, ne dresov, ne žog, dobesedno ničesar, vendar nas je ljubezen do no
gometa in entuzijazem vseh v klubu vodila do rezultatov, na katere smo da
nes lahko vsi ponosni.

Danes v klubu trenira 71 otrok, deklic in dečkov, ki jih trenirajo 4 tre
nerji, ki so si v začetku leta pridobili tudi trenersko C-licenco NZSvšoli ugled
nega strokovnjaka prof. Elsnerja. Otroci tako vadijo pod strokovnim nadzo
rom tri do štiri krat na teden, nekateri pa se še dodatno izobražujejo. Tako 
so se naši vratarji udeležili tudi vadbe nogometnih vratarjev pod okriljem 
italijanske šole Scuola Portieri. Po nekaj slabših predstavah v jesenskem delu 
lige, ko so naši nogometaši imeli le nekaj treningov v nogah, se je vsak mesec 
opazno dvigovala raven igranja nogometa naših ekip in v spomladanskem 
delu smo že dosegli nekaj zelo odmevnih zmag.

Žreb lige selekcij V8 in Ul Oje hotel, da NK Trebnje v nedeljo, 27.5.2012go
sti oba zaključka lige; torej zadnji turnir U8 in zadnjo tekmo Ul 0. In ta dan bo 
za vedno ostal zaznamovan kot eden najuspešnejših v kratki zgodovini 
NK Trebnje. Ekipa U8 je premagala prav vse nasprotnike in sicer ŠD Lev iz 
Novega mesta s 3-0, Krko iz Novega mesta z 2-1 ter Mirno s 3-2. Ekipa UlOpa 
je dosegla tudi odmevno zmago proti klubu iz sosednje občine Mirna in sicer 
je bil končni rezultat kar 4-1 za Trebanjce. Lep sončen dan pa je na tekme po
vabil tudi zelo lepo število gledalcev iz Trebnjega, Mirne in Novega mesta.

Tako smo včeraj dokazali, da smo se že v manj kot letu dni po kakovosti 
najmanj približali ostalim ekipam iz ljubljanske nogometne zveze, kar 
je več kot odličen rezultat. Po zadnjih rezultatih sodeč, pa smo nekatere že tu
di presegli. Zavedamo se, da po vsaki zmagi pridejo tudi porazi, vendar smo 
prepričani, da bomo ob nadaljevanju tako kakovostnega dela lahko v pri
hodnje spremljali še boljše rezultate in uvrstitve naših ekip. Za podporo v 
krstni sezoni se zahvaljujemo vsem sponzorjem in donatorjem ter pred
vsem staršem otrok.

Zaradi izrednega zanimanja otrok in staršev bomo v naslednjo sezono 
vstopili s kar 4 ekipami in sicer v selekcijah U8, U9, UlOin U12, naš neizpol
njen cilj pa še vedno ostaja to, da v Trebnjem nimamo nogometnega igri
šča. Močno upamo, da bodo naši odlični rezultati vzpodbudili odgovorne, da 
čim prej izgradimo igrišče tudi v Trebnjem.

Delan Smuk, predsednik NK Trebnje

Mirnske upokojenke balinajo najbolje
V sredo, 23.5. 2012, smo članice Društva upokojencev Mirna na 37. šport

nih igrah upokojencev Dolenjske in Bele Krajine v Sodražici v balinanju iz
med 11-tih ekip osvojile osvojile 1. mesto. Druge so bile članice DU iz Šent
jerneja, tretje pa domačinke. Za ta uspeh 
smo morale kar veliko trenirati, ampak 
ves trud ni bil zaman. Moška ekipa DU 
Mirna je naslednji dan osvojila 5. mesto 
izmed 14-tih ekip, kar je tudi lep uspeh.

Sedaj nas čaka državno prvenstvo, ki 
bo jeseni, kraj, kjer se bo le-to odvijalo, pa 
še ni znan. rAnica lanežič)

V parku minil še en v seriji uspešnih 
koncertov V parku dogaja

V soboto, 26.5.2012, se je v parku odvil še eden v seriji uspešnih 
koncertov- V parku dogaja.

Kot prvije na oder okoli pol desete ure zvečer stopil novomeški kitarist 
Dare Acoustic, ki je z nežnimi kitarskimi ritmi razgrel zbrano publiko. 
Sledil je nastop skupine Low Peak Charlie, ki so svojimi groovy ritmi 
prebudili še najbolj zaspane obiskovalce. Kot zadnja je nastopila mlada 
novomeška skupina Gogs, ki v zadnjem času postaja vse bolj prepoz
navna na slovenski glasbeni sceni. Koncert je obiskalo več kot 150 oseb. 
Med drugim so lokalnim obiskovalcem pridružili tudi člani Kluba Ko
roških študentov. Korošči, ki so nas obiskali z namenom povezovanja 
med klubi, so bili navdušeni nad dogajanjem v našem malem mestu.

Ekipa KŠOTpa že pripravlja nov koncert z naslovom V parku dogaja, 
ki bo 23.6.2012. Pridružite se nam. IzaKšOT.mš)

/> DEMIDA
ARHITEKTURA

Demida arhitektura d.o.o. je 
družba, ki se ukvarja s 
projektiranjem objektov visoke 
gradnje in prostorskim 
načrtovanjem.

Izdelujemo:
- projekte za stanovanjske, 
nestanovanjske, poslovne in 
gospodarske objekte:

0 idejne zasnove,
D projekti za pridobivanje 

gradbenega dovoljenja,
0 projekti za izvedbo,
D projekti izvedbenih del.

- prostorske načrte:
D občinski podrobni prostorski 

načrti,
□ strokovno gradivo za pripravo 

občinskih podrobnih načrtov.

Log 50, 8294 BOŠTANJ 
tel: 07 81 84 059 
http://demida.si



Borut Antonič s.p. 
Dolenja vas i, Velika Loka
07/348-92-24,041/748-495

X

• brušenje,lakiranje ali oljenje parketa
• nabava in polaganje masivnega parketa
• nabava in polaganje gotovih parketov
• nabava in polaganje PVC podov
• velika izbira gotovih parketov

industrnskaTprodaialna

Andrej Jamšek s.p.

Glavna cesta 37, Mirna 
07/34-34-290,041/844-488 
DELOVNI ČAS: 
pon - pet 7-18h, sob 7-13h

Nove
funkcionalne 
vode z dodatki

• Povvergrape
• Stevia®
• Svetol®
• Cyracos®
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Hfllo beton d.o.o. imo številne zadovoljne stranke na podrotju betona, kaše glavne 
prednosti so poznavanje dela z neizkušenimi kupti, svetovanje za vas najprimernejše 
sestave betona in dostava v dogovorjenem času. Odločite se za betonarno Trebnje!

Ponosni toniki (enijiknto Morosti
j

!_ _ _ I

HRNA TRtBNjt

Ml <44 $00
Halo beton dio., Podjetniško ulka P, TR[BN|[ - www.halobeton.si - halobeton@gmail.(oin

Nekdanji župan Ciril Metod 
Pungartnik bo postal 
častni občan občine Trebnje

V sredo, 23. maja 2012, je v sejni sobi Občine Trebnje potekala redna 
seja, ena izmed 24-tih točk pa je bila tudi odločanje o prejemniki 
občinskih priznanj. Svetniki so izglasovali, da naziv častni občan 
podelijo Cirilu Metodu Pungartniku, plakete bodo tokrat dobili Vrtec 
Trebnje, Jože Kukman in Tatjana Mihelčič Gregorčič, priznanja pa 
Ladislav Stopar, Marjan Peter Pavlin ter Božidar Kravcar.

Predlagatelj Cirila Metoda Pungartnika za častnega 
občana občine Trebnje je LDS Trebnje, predlogu pa se je 

■ pridružil tudi župan občine Trebnje Alojzij Kastelic. "Ciril 
Metod Pungartnik je rojen 24. junija 1936 v Trebnjem. Z 

R demokratičnimi spremembami v začetku devetdesetih let 
je bil izvoljen za predsednika takratne tridomne občinske 
skupščine. Nato je postal prvi župan občine Trebnje v sa- 
mostojni državi Sloveniji. V letih 1998 do 2002 je bil po- 

■ IR slanec slovenskega parlamenta, in v letu 2004 na nado
mestnih volitvah ponovno izvoljen za župana. En mandat 

je bil tudi občinski svetnik. Ciril Metod Pungartnik je odločilno vplival na raz
voj občine Trebnje, zato ga predlagamo za imenovanje v častnega občana 
občine Trebnje", so med drugim v obrazložitvi - zakaj Pungartnika predla
gajo za častnega občana - zapisali v LDS-u, čigar dolgoletni član je tudi sam.

Župan Alojzij Kastelic je v predlogu med drugim zapisal, da je Pungartnik 
dolgoletni župan občine Trebnje, kisi je neizmerno prizadeval za razvoj naše 
občine in dodal, da je v času njegovega vodenja občina Trebnje doživela veli
ke spremembe - osamosvojitveno vojno, katastrofalno točo na Mirni, suše ter 
nenehne spremembe na vseh področjih družbenega, gospodarskega in poli
tičnega življenja."

Predlagatelj Vrtca Trebnje, da dobi občinsko plaketo, 
je župan občine Trebnje Alojzij Kastelic. V obrazložitvi je 
le-ta zapisal: "V letošnjem letu praznujemo 60. obletnico 
predšolske vzgoje v občini Trebnje, Vrtec Trebnje pa je kot 
ustanova v preteklosti nedvomno odigral pomembno vlo
go v razvoju skupnosti. Pomembno vlogo ima tudi danes, 
zato je prav, da se s to nagrado spomnimo na vse genera
cije vzgojiteljic in vzgojiteljev in na vse, ki so s svojim de
lom vzpodbujali in vzpodbujajo pozitivni odnos do življe
nja, učenja in sobivanja pri najmlajši generaciji."

Častni občani občine Trebnje so sicer Bogdan Osolnik, Marjan 
Jenko, Marko Bulc, dr. Alojzij Šuštar, dr. Marko Marin, Vilma 
Bukovec, Janez Gortnar, Lojze Peterle, Iva Zupančič in dr. Mihael 
Japelj. Nobeden izmed navedenih ne živi v občini Trebnje (Jenko 
in Šuštar sta žal pokojna), tako da bo Ciril Metod Pungartnik prvi 
častni občan, ki živi v občini Trebnje.

ju. Predlagateljev Jožeta Kukmana za prejemnika plake-
t .ti Jk ■ te je več. Zupan občine Trebnje Alojzij Kastelic, CIK Treb- 

nje, ZKD Trebnje, JSKD Ol Trebnje, D ROT - ZA RAZVOJ, KS 
Trebnje s podporo Medgeneracijskega društva Vesela je- 

RHI sen, TD Trebnje ter Društvo upokojencev Trebnje. Veliko 
predlogov za isto osebo je definitivno pokazatelj, da si g. 

" Kukman priznanje zasluži, v obrazložitvi pa je župan Aloj-
zij Kastelic zapisal, da je s svojim delom pomembno pris- 
peval k razvoju in ugledu občine ter dodal: "Jože Kukman 
je s svojim delom in znanjem s področja farmacije in zeli- 

ščarstva ime trebanjske občine ponesel širom Slovenije in na tuje. Kot stro
kovnjak za zelišča se je izpopolnjeval pri patru Simonu Ašiču, danes pa vodi
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njegovo zeliščno lekarno v samostanu Stična, predava o zdravilih in drugih 
zeliščih ter je turistični vodnik."

Prof. Tatjano Mihelčič Gregorčič so za prejemnico ob
činske plakete predlagali CIK Trebnje, ZKD Trebnje, JSKD 
01 Trebnje in DROT-ZA RAZVOJ. "Vlagamo predlog, da se v 
letu 2012 podeli plaketa Občine Trebnje prof. Tatjani Mi
helčič Gregorčič za življenjsko delo in uspehe na področju 
izobraževanja, razvoja in ustvarjanja na glasbenem pod
ročju v Občini Trebnje. Mihelčičeva je izjemno cenjena in 
uspešna profesorica glasbe, dolgoletna uspešna ravnate-

šole.je pustila pečat ne le na generacijah, ki so se šolale v Glasbeni šoli Treb
nje, temveč tudi občine, kateri je z njenim predanim delom in vključevanju v 
družbeno življenje že mnoga leta dviguje kvaliteto bivanja in približuje kul
turo ter s tem dviguje ljubezen do glasbe in kulture", so v obrazložitvi zapi
sali v DROT-ZA RAZVOJ.

Ijica Glasbene šole Trebnje. S svojo predanostjo glasbi, po
klicu, ki ga opravlja in odgovornim ter uspešnim vodenjem

Ladislava Stoparja so za prejemnika priznanja pred
lagali v Moškem pevskem zboru vinogradnikov Čatež, 
predlogu pa je je tudi tu pridružil župan občine Trebnje 
Alojzij Kastelic. Slednji je v predlog utemeljil z besedami: 
"Predlagam, da se priznanje Občine Trebnje podeli Stopar 
Ladu za dolgoletno prizadevno delo v krajevni skupnosti, 
vinogradniškem društvu, na kulturnem področju in za vso 
skrb pri urejanju kulturnega spomenika na Zaplazu."

Tudi Marjana Petra Pavlina je za prejemnika prizna
nja predlagal župan občine Trebnje Alojzij Kastelic, kot 
razlog za to pa je navedel sodelovanje v lokalni samoup
ravi vse od osamosvojitve dalje ter tvoren prispevek k raz
voju občine in krajevne skupnosti, nato pa nadaljeval: 
"Marjan Peter Pavlin se je rodil 13. 3.1947, se izšolal na 
doktorja medicine, specialista ginekologije in porodništ
va, to delo pa v Splošni bolnišnici Nov omesto opravlja še 
danes. Vsa leta od osamosvojitve je sodeloval v demokra
tični prizadevanjih za odprto in pravično družbo."

Predlagatelj zadnjega prejemnika priznanja Božata 
Kravcarja je ravno tako župan občine Trebnje Alojzij Kas
telic. Župan predlaga, da se Kravcarju priznanje podeli za 
dolgoletno aktivno sodelovanje na področju zadružništ
va, kmetijstva in lokalne samouprave, v nadaljevanju pa o 
Kravcarju dodaja: "Poleg kmetovanja, je bil aktiven tudi 
na stanovskih organizacijah, kjer se je zavzemal za napre
dek kmetijstva v občini in širše, bil aktiven udeleženec pri 
nastajanju demokratičnih gibanj, ki so privedla do osa
mosvojitve Slovenije ter bil med pobudniki in ustanovitelj 

demokratičnih stanovskih in političnih organizacij v Občini Trebnje. V petih 
mandatih je bil član sveta krajevne skupnosti Trebnje, v dveh mandatih član 
občinskega sveta, v tem času pa je opravljal odgovorne funkcije v komisijah 
in odborih. Kot član UO KZ Trebnje in svetnik O E KGZS je vedno deloval s pos
luhom za probleme kmetovanja v občini Trebnje in se aktivno vključeval v 
njihovo reševanje."

Vsi predlogi so bili sprejeti soglasno, 4/4.

Župan in Komisija za podelitev priznanj Občine Trebnje, katero so sestav
ljali Bogomir Mlakar (predsednik, SLS], Peter Fink (SDS), Franc Kozlev
čar (NSij in Branko Veselič (LDS), so razpravljali tudi o spremembi 11. čle
na odloka o priznanjih Občine Trebnje in soglasno sprejeli sklep, da se lahko 
v posameznem letu podeli največ šest priznanj (prejjih je bilo možno podeliti 
največ tri), od teh pa jih lahko pet prejmejo posamezniki, enega pa društvo. 
Glede na sklenjeno, so se odločili, da sprejmejo dodatne predloge za prizna
nja in plakete, v krog za možne dobitnike priznanj pa so tako prišli tudi PGD 
Ponikve (predlog za priznanje, predlagatelj KS Dolenja Nemška vas, pred- 
sednikje županov "prijatelj" Darko Matko), Silva Kastelic (SD) (predlagana 
za plaketo, predlagatelj SD Trebnje in KS Trebnje) in društvo Sožitje (pred
lagani za plaketo, predlagatelj KS Trebnje). Tudi ta sklep je bil soglasno spre
jet, priznanja oz. plakete pa predlagani niso dobili. Ravno tako priznanja ni 
prejela Zvonka Falkner (SD), ki je bila predlagana s strani KS Trebnje.

Več kot očitno je, da se spet vse dela po sistemu-"naše-vaše". ŽALOSTNO!
Je pa župan predlagal, da se vsem predlaganim na podelitvi poda zahvala 

župana za delo v lokalni skupnosti. Res lepo... (gsj

Iz tovornega vozila iztekalo gorivo, 
oljni madež počistili gasilci in delavci

24. maja ob 13.42 je v Šentlov- 
rencu iz tovornega vozila iztekalo 
gorivo. Gasilci PGD Trebnje in de
lavci Cestnega podjetja Trebnje 
so počistili naftni madež na cesti 
površine 500 kvadratnih metrov. 
Gasilci PGD Trebnje so za prepre
čitev onesnaženja potoka Temeni
ce preventivno postavili oljne piv
nike. (ReCO) Šentlovrenc

VULKAN IZERSTVO 
BOŠTJAN VOVK s.p.

• TRGOVINA
• HITRI SERVIS
• VULKAN IZERSTVO
• AVTOOPTIKA
• AVTOPRALNICA

www.vulkanizerstvo.si • e-pošta: bostjan.vovk@siol.net
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ZA VSA VOZILA: osebna, poltovorna, traktorje

STEINBAUER P-Box -je v umetno maso zalita zahtevna elektronika, 
ki ima le eno nalogo: Optimiranje vbrizga goriva v vašem avtomobilu. 
STEINBAUER P-Box ne vpliva aktivno na polnilni tlak, niti ne 
spreminja tlaka v skupnem vodu vbrizga.
Za vaše vozilo to pomeni:

fvnlng tithnologiei

STEINBAUER
- 20% več moči
- 20% večji navor
- enostavna vgradnja
- prevzem garancije na 
menjalnik, motor in pogonski sklop novih vozil

- 3 leta garancije na STEINBAUER P-Box
- skrb za okolje

Za vozila: VW, Audi, Škoda/Seat; Za motorje: 1,9 TDI in 2,0 TDI

MOŽNOST TESTIRANJA!
Optimiziranje vašega vozila lahko pogledate na spletni strani www.steinbauer.cc.

VULCO CENTER, OBRTNIŠKA 4 (nasproti MC), TREBNJE 
TEL: 07/34 61 441 . GSM: 031/204 333

Del. čas: 8-12,13-17, sob 8-12
Avtopralnica: 8-18, sob. 8-15, ned 8-12 (ob nedeljah v primeru slabega vremena zaprto!)

MONTAŽA pohištva
Andrej Korošec s.p. 
gsm: 040 529 180
e-mail: andrej.korosec.sp@gmail.com

• vgrajevanje stavbnega pohištva 
in notranje opreme

• izmera, svetovanje in prodaja
• demontaža in odvoz pohištva
• oblaganje tal in sten
• notranja zaključna dela
• vzdrževanje objektov; hišniška dela

POGREBRE JR 
POKOPmJŠKE 
STORITVE

0KLESER
Rudimo vam vse storitve na enem mestu 

in se trudimo biti najboljši in najugodnejši.

Oklešen d.o.o.. K Roku 26, Rovu mesto; Tel.; 07/33 70 200 - non stop



Izdelava PVC oken in vrat

UDOMA.
Belšinja vas 3, Trebnje • Tel.: 07 3466 166 

Gsm: 031 704 351,031 704 352 
Splet: www.udoma.si • E-pošta: udoma@siol.net

Naša vizija so zadovoljni kupci zaradi 
kvalitetnih izdelkov, hitrih dobavnih rokov, 

strokovnosti in natančnosti!

Po vaših željah z našo izdelavo in montažo!

ETERINA
DOBRO

Ambulanta Ivančna Gorica
(Ljubljanska cesta)
Telefon:
01/78-69-766,01/78-77-111

Delovni čas: vsak dan od 7. do 14. in od 17. do 18., sobote od 8. do 11. ure

Vašim malim živalim nudimo:
- vsa preventivna cepljenja
- zdravljenja
- sterilizacije, kastracije
- preglede z UZ (pregled na brejost)
- operacije mehkih tkiv
- oskrba in toaleta ran
- čiščenje zobnega kamna
- diagnostične preiskave kot so 

biokemijska preiskava krvi, test na mačjo levkozo in mačji aids, test na 
mikrosporijo, test na parvovirozo...

- sredstva za odpravo zunanjih in notranjih zajedalcev

Prodala hrane priznanih znamk: 
Eukanuba, HilTs, Royal canine in lams

Eukanuba*1 

ROY4L CkNIN

Prodala pripomočkov 
za nego živali: 
ovratnice, povodci, oprsnice 
znamke Rogz; krtače, ležišča, blazine, 
torbe, šamponi, igrače, priboljški...

Dvojčki tudi letos obiskali Trebnje
V soboto, 9. junija 2012, so se dvojčki iz Dolenjske in Bele krajine, 

znova zbrali v Trebnjem, natančneje v Rodinah pri gostitelju Darku 
Matku, sicer tudi predsedniku KS Dolenja Nemška vas.

Tudi letos se je srečanja udeležilo preko 40 dvojčkov in tudi letos so imeli 
podoben oz. že kar - tradicionalen program. Okoli 10. ure so se peš podali na 
Vrhtrebnje, kjer so postali pri obeležju 15. poldnevnika, nato so imeli še

mašo, okoli 15. ure pa so se vrnili v dolino oz. v Rodine, kjer so nadaljevali z 
druženjem. Gostitelj je tudi tokrat skuhal izvrsten golaž (Matkovo speciali
teto, ki je po kuhanju golaža znan daleč naokrog, lahko poskusite ta vikend 
pri Dekor baru, kjer bo golaž kuhal v sklopu Trebanjskega košaj, ob žlahtni 
kapljici pa so se dvojčki nato družili še pozno v noč.

Darko Matko sicer ni dvojček, sta pa dvojčici njegovi 14-letni hčeri (Ana 
in Adrijana), zato je tudi sam navdušen član tega društva, katerega je sicer 
ustanovil Trebanjec Jakob Agnič, ki pa je dvojček. [gsj

FRIZERSKI SALON
ti'

GSM: 041729 755

'Visokohlitetna km kozmetika lisap 
EIM:/striženje GRATK „

• pri nos (riziramo BREZ NAR0(AN|A!

DARILNI BON

<g>

Vobljeni!

frizerski salon "Tina" • Martina Ho(evars.p. • Obrtniška j?, Trebnje 
Delovni ias: tor - pet 8-l8h, sob 8-Bh, pon ZAPRTO! • Gsm: 041729 ZB

BoP d.o.o., razrez in prodaja lesa 
Zagorica pri Dobrniču 7 

8211 Dobrnič

RAZREZ IN 
PRODAIA LESA

Nudimo vam vse oblike 
žaganega lesa in prevoz!

Telefonske številke:
01/7877-111 - Ambulanta Ivančna Gorica 
041/626-935 - Gorazd Skubic dr.vet.med. 
031/692-046 - Aljoša Kolenc dr.vet.med. 
031/502-367 - Marija Felician dr.vet.med. 
031/852-436 - Mateja Skubic dr.vet.med. 
041/327-716 - Dežurna številka

• razrez lesa
• izdelava ostrešij po naročilu
• izdelava več vrst palet
• prevoz hlodovine

; = l • prevoz končnih produktov
K; I • prevoz paletnega materiala

• možno samorazkladanje z 
avtodvigalom

• PRODAJA ŽAGOVINi:
___________ __ __________

-10-



Za poškodbe v telovadnici kriv rokometni 
klub oz. prekomerno tuširanje?
Že kar nekaj časa spremljamo reševanje problematike, ki je nastala v novih garderobah telo

vadnice OŠ Trebnje. Kot smo že pisali, je stanje v garderobah vzelo kratkem času po obnovi - ka
tastrofalno. In sedaj prav vsak od akterjev prelaga odgovornost na drugega, smešno pa je, da na 
koncu izpade, da je kriv - nekriv, ne dolžen - RK Trimo Trebnje, saj naj bi se rokometaši preveč tu
širali, kar pa naj po projektu (!!!) nebi bilo predvideno.

Gremo po vrsti... Projektant naj bi sicer investi
torja (Občina Trebnje) opozoril o možnih posle
dicah (objekt naj bi bil načrtovan le kot servisni 
objekt šole in ne kot športni objekt za tekme do
mačega rokometnega prvoligaša), kljub temu pa 
se je Občina odločila, da potrdi projekt, kjer je na
črtovan objekt le za dopoldansko uporabo za 
potrebe šole, hkrati pa ga je po izgradnji oddala 
tudi v popoldansko in večerno uporabo rokomet
nemu klubu (in seveda ostalim klubom, društvom 
in skupinam), kar naj bi po mnenju projektanta 
pripeljalo do prekomernega močenja oz tuši
ranja, kar naj bi bil (poleg nepravilnega prezra
čevanja) vzrok za odstopanje ploščic in vlažnost 
sten.

KLJUČNA NAPAKA?
Kot je sklepati iz zadnjega zapisnika (dokaz na 

Cajtng.com), se je ključna napaka zgodila, ko je 
Občina Trebnje, kot investitor, potrdila projekt (ki 
je bil verjetno cenejši) in sicer, da bodo nove gar
derobe le servisni objekt za potrebe šolske te
lovadbe, čeprav je iz več desetletnih izkušenj jas
no, da je telovadnica OŠ Trebnje morda najbolj za
seden objekt v naši občini, saj je vsem znano, da v 
njej ni možno dobiti niti enega prostega termina 
za tekmovalno, rekreativno ali kakšno drugo vad
bo, tako rekoč skozi vse leto. Torej bi bilo nujno po
trebno pri načrtovanju tega projekta vzeti vse te 
okoliščine v obzir in se seveda odločiti drugače.

Seveda ne moremo niti mimo mnenj številnih 
naših bralcev in komentatorjev, da pa so bila dela 
na tem objektu opravljena slabo in malomarno.

IZVEN POUKA NI DELITVE NA - MOŠKE IN 
ŽENSKE GARDEROBE, KOT SO IZGOVORI!

Več kot bizarno, pa se nam zdi mnenje odgo
vornih iz zapisnika, ki naj bi potrjevalo projek
tantove, izvajalčeve in ostale ugotovitve o preko
mernem močenju in nepravilnem vzdrževanju te
lovadnice, da so poškodbe v ženskih gardero
bah bistveno manjše, kot v moških, hkrati pa za
trjujejo, da so poškodbe nastale zaradi preko
merne uporabe v času, ko se v teh prostorih op
ravlja pouk.

Naj pojasnimo, da se garderobe na ženske in 
moške delijo le v času pouka, ko uporabe tušev in 
vode, tako rekoč ni! Učenci se namreč NE tuši
rajo. Izven šolskega časa, ko pa telovadnico upo
rablja rokometni klub in ostala društva, pa se vse 
garderobe in tuši uporabljajo enakovredno - to
rej se ne delijo na moške in ženske. Kakor nam za
trjujejo rekreativni uporabniki telovadnice, ki se 
po vadbi tudi tuširajo, še nikoli niso izbirali le

IZ NECENZURIRANEGA UVODNIKA ŽUPA
NA ALOJZIJA KASTELICA, GLASILO OBČA
NOV, MAJ 2012: Cajtng želi med ljudmi ust
variti občutek, da župan nič ne dela, še tisto, 
kar naredi, pa je katastrofa. Smuki (med kate
re se podpisani prištevam, op.a.) in stranka 
DROT so zelo aktivni ter me še kar naprej na 
slepo obtožujejo in si izmišljajo nove afere.

ODGOVARJAMO: Župan, imate prav, odlo
čno preveč delate. Le preberite si, tudi v tem 
članku, kaj vse ste (nam, Trebanjcem) naredili 
... In če je tudi to izmišljena zgodba, kot trdite, 
da si izmišljujemo, potem se izmišljujejo vaši 
zaposleni, saj so z njihove strani prišli vsi ti po
datki oz navedbe. Smo vas mar spet dobili na 
laži?Še vedno trdite, da si mi izmišljujemo no
ve afere? Ne izmišljujte si vi in raje delajte v 
dobro ljudi ali pa ODSTOPITE, kar pa bi bilo v 
korist občine in občanov definitvno najbolje.

moški del tušev in sanitarij, ampak enakovredno 
vse tuše in sanitarije, saj nikoli ne poteka vadba 
moških in ženskih skupin skupaj. Prepričano smo, 
da tudi rokometni klub uporablja vse tuše ena
kovredno, pa tudi ko se igrajo tekme našega klu
ba, so v enih garderobah domači igralci, v drugih 
pa gostujoči, kar je še en dokaz več, da se vsi tuši in 
garderobe uporabljajo enakovredno. Torej, zago
tovo ne drži trditev odgovornih, da se "moške" 
garderobe uporabljajo več kot "ženske" in da naj 
bi zato prišlo do prekomernega tuširanja in odsto
panja ploščic. Menimo, da jeza to krivo tudi (ali pa 
predvsem!!!) slabo opravljeno delo izvajalcev, kar 
pa bi morala investitor in zanj nadzor pravo
časno ugotoviti in zahtevati sanacijo napak v 
reklamacijskem roku!!!

V CAjTNGU SMO NAŠLI ŠTEVILNE NAPAKE, O 
KATERIH SMO TUDI PISALI, TODA - 
ODGOVORI ODGOVORNIH SO: PRAV NIHČE NI 
ZA NIČ KRIV!

• Izvajalec del, podjetje PAM d.o.o. pravi, da ni 
odgovoren za nastalo situacijo, saj se prostori ne 
uporabljajo le za potrebe šole.

• Gradbeni nadzor Jože Urbič je povedal, da so 
bila dela izvedena v skladu s projektom.

• Odgovorni projektant Bojan Leva pravi, da je 
bil projekt izdelan za potrebe šole in ne za pot
rebe uporabe treningov rokometnega prvoligaša. 
Kot pravi g. Leva, je na to opozoril naročnika 
(Občina Trebnje), ki pa je v končnih usklajevanjih 
potrdil verzijo projekta v skladu s šolskimi nor
mativi in ne za igranje mednarodnih rokometnih 
tekem.

Kot je videti iz zapisnika (na Cajtng.com), sta 
na skrajno malomarno in zelo površno izvedbo 
del opozorila le šolska hišnika Stane in Franc Av- 
guštinčič. Zanimivo, da je bilo v prejšnjem zapis
niku ugotovljenih še kar nekaj napak, ki pa se v 
tem zadnjem zapisniku sploh ne omenjajo več (to
pla voda, loputa, vrata, streha...).

REKLAMACIJSKI ROK POTEKEL, PLAČALI 
BOMO SPET SAMI. BRAVO OBČINARJI!

Iz zaključnih ugotovitev zapisnika pa lahko 
preberemo, da so se prostori nepravilno uporab
ljali, da so se uporabniki preveč tuširali in da 
zvečer ni nihče pospravljal garderob in je zaradi 
tega čez noč ostala voda na ploščicah. Vse to naj bi 
bili razlogi za to, da danes ploščice odstopajo, ste
ne pa so vlažne do 1,5 m nad tlemi.

Najbolj pa bode v oči ugotovitev, da je dveletni 
rok za odpravo napak v reklamacijskem ob
dobju zaključen, kar pomeni, da če se Občina 
Trebnje strinja s temi ugotovitvami (zapisnik pa 
je podpisala vodja oddelka za družbene dejavno
sti Občine Trebnje Darinka Trdina), bo Občina 
morala sanacijo zopet plačati iz našega, davko
plačevalskega denarja. Že z neodgovornimi deja
nji v minulih mesecih glede deponije Globoko bo
mo dodatno iz proračuna plačali med 50.000 in 
100.000 evri, sedaj bomo očitno zopet, - zaradi po
trditve projekta, ki je predvideval prostore le za 
šolsko uporabo, hkrati pa tudi zaradi nepravočas
ne reakcije, da se napake odpravijo v reklamacij
skem roku - plačevali stroške sami.

In tako nam, zaradi napak Občinarjev, od
tekajo denarci iz občinske blagajne, tudi zato 
pa ni dovolj denarja za socialo, kulturo, mladino, 
šport... Župan pa je kot nagrado za svoje "uspešno 
delo" (takega mnenja so bili Jeras, Veselič in Kor
bar) dobil dodatnih nekaj dni dopusta. Naši 
sarkastični komentatorji so na to pripomnili, da 
naj dobi še več dopusta, bo vsaj manj na Občini in 
bo tako naredil manj škode... (gs)

- ii-



Srečanje konjenikov v 
Dragi pri Šentrupertu

Konjerejsko društvo Šentrupert je v nedeljo 
27.05.2012 pripravilo že enajsto srečanje ko
njenikov v Dragi pri Šentrupertu, na katerem 
se konjeniki pomerijo tudi v tekmovanju v na
badanju klobas.

Tekmovanja se je letos udeležilo rekordno šte
vilo tekmovalcev, med njimi tudi dve tekmovalki. 
Po napetem finalu je postal zmagovalec Marjan 
Drčar z Gomile pri Mirni, drugi je bil Boštjan Kr
melj iz Šentjanža (Krekova konjenica) in tretji 
lanskoletni zmagovalec Blaž Zupančič s Krtine 
(TKD Krtina). Pokale in praktične nagrade sta ob 
koncu prireditve podelila župan občine Šentru
pert Rupert Gole in predsednik Konjerejskega 
društva Šentrupert Ciril Bizjak.

Da bi bil dogodek čim bolj zanimiv za obisko
valce, smo letos na prireditev povabili Janija Kr- 
maca iz Moravč, ki se ukvarja z naravnim kon- 
jarstvom. Predstavil je delo s konjem, ki je bil v 
preteklosti neobvladljiv, s posebnim načinom de
la pa si je pridobil njegovo zaupanje. Letošnje sre
čanje je zelo lepo uspelo, saj je dogodek obiskalo 
tako veliko obiskovalcev, kakor tudi konjenikov. 
Množična udeležba je potrditev, da je prireditev v 
organizaciji Konjerejskega društva Šentrupert 
dobro zaživela in dodatno popestrila dogaja
nja v občini Šentrupert. fmh)

Karateistom KK 
Trebnje osem 
medalj, od tega 
kar pet zlatih

Karate klub Olimpija je v 
nedeljo, 27.5.2012 v dvorani 
Športnega centra Triglav or
ganiziral že 18. karate pokal 
osnovnih in srednjih šol. Tek
movanja se je udeležilo okoli 
200 tekmovalcev. Iz KK Tre
bnje se je tekmovanja udele
žilo devet tekmovalcev.

Osem tekmovalcev je osvojilo 
medalje v posameznih nasto
pih, dve medalji pa sta bili osvojeni v ekipnih nastopih. Karateisti so bili razdeljeni v kategorije po sta
rosti in stopnji pasu, kar je omogočilo dostop do medalj tudi tistim, ki se s karatejem ukvarjajo krajši čas.

Prva mesta so osvojili posamezniki Rok Breznikar, julija Košak, Lara Florjančič, Urh Lužar in 
Tarik Osmanbašič, drugi mesti ekipi starejših dečkov in starejših deklic, tretja mesta pa spet 
posamezniki, in sicer Valentina Potokar, Urh Trinko in Žiga Povhe. fZvone Breznikar. KK Trebnje. 1

Večer filmske glasbe z Godbo
V petek, 25. 5. 2012, je v Kulturnem domu Trebnje 

potekal Spomladanski koncert Občinskega pihalnega 
orkestra Trebnje, z naslovom »Večer filmske glasbe«.
Godba Trebnje je za svoje zveste poslušalce pripravila 
prav poseben koncert, na katerem so na račun prišli 
predvsem navdušenci filmske glasbe. __

V slabih dveh urah so postregli z glasbo iz tujih, kot tudi -
slovenskih filmov, kot so Schindlerjev seznam, Gospodar
prstanov, Titanik, Pirati s Karibov, Vojna zvezd, Cvetje v BSBlMIittiiltiiliiBiiiifl 
jeseni in drugi. V želji, da poslušalcem ne bi postalo dolgčas, so pripravili tudi platno, na katerem se je 
predvajala projekcija filmov, za dodatno vzdušje pa sta poskrbela izredna vokalistka Mojca Dolenc in 
mojster na citrah Matjaž Plahutnik. Piko na i je s povezovanjem in komičnimi vložki dodala povezo
valka programa, simpatična Nika Benedičič. Za Občinskim pihalnim orkestrom je tako še en dobro iz
veden koncert, za katerega so prepričani, da so si ga poslušalci dobro zapomnili. Ob tem se za uspešno 
izvedbo še posebej zahvaljujejo sponzorjem, kakor tudi Andreju Mežanu ter povezovalki Niki Bene
dičič in njenemu pomočniku Aljažu Mlakarju. Več slik najdete na prenovljeni spletni strani OPO. (mm)

Rekli so:
"Tudi to je čisto sprenevedanje Kastelica in sajenje rožic 

tistim, ki ne poznajo njegovega pokvarjenosti. V takratni 
zaviralni opoziciji, kot jo Kastelic imenuje, sta bila tudi Pr- 

\ par Silvester (SLS) in Jevnikar Franc (LDS), oba sta bila
tSF £F odločno PROTI sodobnemu reciklažnemu centru v Globo- 

-iA JSIU1 kem. Prparje še posebnogrobo jezikal PROTI. Vendar, Kas- 
telic je Prparja Silvestra imenoval za podžupana za ko- 
munalne zadeve, Jevnikarja Franca pa je podprl za pred
sednika Nadzornega sveta Komunale Trebnje. Torej, prav 

Jože Kastelic ima "zavirače" iz takratne zaviralne opozicije na
Pavšič ključnih javnih funkcijah okoli sebe! Iz tega se jasno vidi,

da je Kastelic pravi lažnivec in manipulator javnega mne
nja. Poleg tega jeza ta projekt takrat zapravil preko 100.000 EUR našega ob
činskega denarja in nikoli ni od drugih občin zahteval povrnitev tega denar
ja. Iz tega se tudi vidi, da Kastelic nima nobenega odnosa do naših skupnih 
žuljev, do naših davkov in prispevkov, kijih plačujemo v občinsko blagajno."

Alojzij
Kastelic

»Zadnja leta naša občina ni imela predstavnika, ki bi 
Občino Trebnje dobro zastopal. Dosedanji skupni pred
stavnik (Stane Peček, op.a.) namreč ni zastopal naše obči
ne v tolikšni meri, kot bi bilo to potrebno in možno.«

»Priznanje Občine Trebnje se podeli Marjanu Petru Pa
vlinu, dr. med.. G. Pavlin je izreden zdravnik, ginekolog, ki 
sega nešteto žensk spominja s hvaležnostjo. Odkar ga poz
nam, je večino svojega časa preživel na delovnem mestu in 
v dežurstvih...«

• Na današnji dan, 4. junija, se 
očitno rojevajo vrhunski športniki
(Grega Smole & Janez Prosenik)
• Tudi Dolenjski list ugotavlja, da 

je nekaj hudo narobe z delom Nad
zornega odbora Občine Trebnje
• Kakšni sta mnenji SD in DSD o

Občinskem prostorskem načrtu?
• Miha Zarabec podpisal za RK

MariborBranik
• Člani kolesarskega kluba Gore

nje Ponikve že pridno nabirajo ki
lometre
• Brane Praznik, slikar: Rihpov- 

čani, pred vami bom vedno snel 
klobuk

... in še VELIKO VEČ novic ...
na www.cajtng.com

Poletni tabori bobra Vitka 
na Športnem centru Vita!

Tudi letošnje poletje na ŠPORTNEM CENTRU VITA organizi
ramo poletne tabore za otroke. Pester 
program, katerega bodo izvajali iz
kušeni animatorji, je primeren za ot
roke stare od 6 do 12 let, sestavljen 
pa je tako, da je vsaka dejavnost pri- 
lagodljiva starosti vsakega posamezni
ka. Tako se otroci ukvarjajo z različnimi športi, 
med njimi spoznajo tudi kakšnega novega, kot sta na 
primer baseball in frizbi, vozijo se s kajakom, spoznavajo 
orientacijo ter taborniške veščine,...

Tabor poteka v obliki dnevnega varstva, saj se dan pri nas začne že
ob sedmi uri zjutraj, konča 
pa ob 16.00. Poskrbimo tu
di za malico in okusno ko- 

mjr ■ -=p sn silo ter pijačo, ki je otro-
«1 ■ kom na voljo skozi cel dan.

IPORTNI CENTER VITA ZA OTROKE

POLETE TABORI

BoBRA vrrw

5 petka na soboto otroci 
prespijo na Viti, saj skupaj 
postavimo šotore ter preži
vimo zanimiv in zabaven 
večer.

Razpisani so trije termi
ni, prvi se začne že takoj po 
šoli, in sicer 25.6.2012! Ce
na je 99€.

Vabljeni!

TERMINI:
1. TERM IN: 25.6.-30.6.
2. TERMIN: 9.7.-14.7.
3. TERMIN:20.8.-25.8.

PRIJAVE IN INFO:
041-323.885 (Lana) 
lnfo@centervita.si



KUHINJE LUNAaEfn)X
Narejene iz vrhunskega materiala AKRIL, ki omogoča perfekten sijaj in dolgo ^ ) J l J
iMjemko dobo Na voljo je veliko trendovsklh barvnih kombinacij za vsak okus.   '

|^C3 Qgarancije

PODARIMO
*

set Beko in 
7. delni kolmplet 
posode za indukcijo

Ponudba veto pri nrttupukuhinie v vrednosti nad 250D€

Salon Panles kuhinje
Otoška cesta 5, 8000 Novo Mesto

T 08 205 39 60
M 051 682 077

O.OLANDIA
Dežela nakupov

f Nahajamo se v trgovskem centru^ 
I Olandia. Vhod v naš salon je iz

[ ZUNANJE STRANI.

VULKANIZERSTVO 
BOŠTJAN VOVK s.p.

• TRGOVINA
• HITRI SERVIS
• VULKANIZERSTVO
• AVTOOPTIKA
• AVTOPRALNICA

www.vulkanizerstvo.si • e-pošta: bostjan.vovk@siol.net

□
mra
rAH
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n/An [MMMZM! [3MMimiX]

VULKANIZERSTVO SERVIS VOZIL

avtopralnica gg) CHIP TUNINO

AVTOOPTIKA ■ S PREDELAVA VOZIL NA PLIN

VULCO CENTER, OBRTNIŠKA 4 (nasproti MC), TREBNJE 
TEL: 07/34 61 441 . GSM: 031/204 333

Del. čas: 8-12,13-17, sob 8-12
Avtopralnica: 8-18, sob. 8-15, ned 8-12 (ob nedeljah v primeru slabega vremena zaprto!)

Zavarovalniško zastopanje

lil
LEON ROJC s.p.

VSA ZAVAROVANJA NA ENEM MESTU

AVTOMOBILSKA
PREMOŽENJSKA

ŽIVLJENJSKA

mmni

Pogosto ob nesrečah ne vemo, kako 
pravilno ravnati in potrebujemo nasvet. 
Tudi v takih primerih smo dosegljivi 
na spodnjih kontaktih. Že 20 let.

leonrojc@gmail.com ali 041 744 026

OGLEJTE Sl ČUDOVITI SVET ŽIVALI gg
kamela, kenguruji, severni jeleni, nosati medvedi, rakuni, ježevec, 
nandu, kamerunske ovce, mini koze, lame, osli, zajčki, račke, gosi

IN UŽIVAJTE V OSTALI PONUDBI
indijanski šotor, otroška igrala, prostor za piknike, divjačinski 
izdelki, degustacije, organiziramo zabave, izobraževanje o živalih

• organiziramo piknike in rojstnodnevn^aL,* y
• možnost zabav samo za otroke ^
• možnost najema prostora ^
• priprava hrane na terenu - catering BBffLg J
• dnevni otroški tabori se priporočamo:
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MS11ŠČE BARBARA

sl*
PRI NAS VAM NUDIMO:
- NEPEUSKA KOSILA
- jedi po naročilu
- p/zze, malice

CHATERINO:
- dostava hrane na dom 

ali željeno mesto
SPREJEMAMO:
- ZAKLJUČENE DRUŽBE DO 130 LJUDI
- naročila za torte in potice

KROVCI, POZOR! Izjemno ugodne cene izolacij!

♦ določeni modeli z več kot 
43% popusta na tovarniško 
ceno! tTiT!1 HH

♦ Bramac že od 5,82€/m2

♦ Gerard do 25% popusta
agerard
KRALJ MED STREHAMI

♦ Termotop izolacija do 15% popusta

uRsa hm,
URSASF 32 do 35% popusta

UNIFIT03S 
do 35% popusta

VELUX ESAL .as
'■* /

izn

i

BREZPLAČNA DOSTAVA! Kupovanje pri nas je cenejše, 
prepričajte se!

Mont tim Smole d.o.o. 
Dolenje Ponikve 1, TREBNJE 

041631984,031860 744 
www.monttim.si

PRIDI, VIDI IN SE ČUDI,

KAJ Tl FIRMA MONT TIM NUDI!

krovstvo in kleparstvo 
dobava in montaža strešnih kritin 
dobava in montaža fasadnih sistemov 
izdelava nosilnih jeklenih konstrukcij 
gradbeni inženiring 
krivljenje pločevine 
plazemski razrez 
prevozi

izposoja dvigal |*|OHT

Bavex d.o.o., Trubarjeva 12, Trebnje

==< Tel.: 07/30 45 640

bavexj Delovni čas: 8h - 12h in 14h - 17h, sob.: 9h - 12h



Pločnika ob Ulici talcev 
proti OŠ Trebnje 
očitno še ne bo. Ali pač?

potrjujejo tudi šte
vilni vozniki, ki pro
metnega znaka ne up
oštevajo, o čemer smo 
že tudi pisali.

Je pa zanimivo tudi 
to, da je bila leta 2006 
v načrtu tudi izgrad
nja pločnika od Ulice 
talcev pa vse do šole, ki 
bi za vedno rešila pro
blem dostopa do le-te. 
Že leta 2006 bi naj (to 
je dejstvo, a ker nima
mo pisnih dokazov, 
navajamo besedno 
zvezo - naj bi) pristo
pili k dogovorom o od
kupu zemljišča, ker pa 
lastniki po županovo 
(tudi to so njegove ust
ne trditve) niso bili za
interesirani za odpro
dajo, bi naj sledila - 
razlastitev (morda bo
do lastniki zemljišča 
za to prvič izvedeli ra
vno s tem člankom).

Ko je leta 2006 župan Alojzij Kastelic dobil 
mandat, je bila ena od nalog, katere bi naj 
zrealiziral, če ne bi takoj začel delati po svoje, 
tudi varen dostop šotorčkov do šole z zahodne 
strani Trebnjega, torej za tiste, ki pridejo v 
šolo po Ulici talcev.

V ta namen je dal Kastelic kmalu po izvolitvi 
postaviti znak, ki prepoveduje promet v obe sme
ri, pod tem pa dopolnilno tablo, ki dovoljuje dos
top oz. vožnjo intervencijskim vozilom in glasbeni 
šoli. Že takrat mu je bilo predlagano, da naj na do

zn

Pločnik na Ulici talcev bi 
lahko bil že narejen, a 

vpleteni stranki očitno 
nista prišla skupaj pri 

financah. Bo sedaj bolje?

S tem, torej s posto
pkom razlastitve lastnika zemljišča, bi naj začeli 
v letu 2007, do maja 2008 pa bi naj bilo vse ure
jeno. Papirnato. Do leta 2010 bi naj bil pločnik 
že narejen, otroci pa bi naj - za vedno - varno ho
dili v šolo. Taki so bili načrti, realiziralo pa se ni 
nič. Seveda ne, ko pa niso predhodni župani polo
žili sedanjemu temeljev, da bi on lahko sedaj le 
prerezal trak in se hvalil, kako je to naredil on...

Če vse to drži, bi tudi uradno vprašali župana, a 
na naša vprašanja že dolgo časa ne odgovarja. 
Smo pa zato o tem - kaj je Občina Trebnje naredi

la v to smer od leta 2006- marca letos pov
prašali direktorja Občinske uprave g. Ja
neza Pirca, ta pa je 17. aprila pojasnil, da 
se odgovori še pripravljajo, saj bi želeli gle
de tega podati celovito informacijo. Konč
ne ugotovitve, kako tečejo zadeve pa, kot je 
še dejal, tedensko preverja na kolegijih. 
Pred slabim tednom dni, natančneje 17. 
maja 2012, smo s strani g. Pirca dobili do
datno pojasnilo, ki se glasi: »Zadeva je v 
reševanju. Naročnik idejne zasnove 
pločnika je bila KS Trebnje. Naročen je 
tudi geodetski posnetek območja, ki bo 
podlaga za nadaljnji dogovor za reši
tev problematike.«

FOTOMONTAŽA: CAJTNG

polnilni tabli piše, da velja omejitev le začasa šol
skega leta in še to le od 6. do 8. ure zjutraj ter od 
12. do 15. popoldan, a je župan, ki seveda vedno 
vse najbolje ve in zna, dal postaviti tablo, kjer pre
poveduje promet prav vsem vozilom in to - v ce
lem letu. Prav, konec koncev ni nič narobe, da je 
poskrbel za varnost otrok začasa pouka, a dejstvo 
je, da od 8. do 12. ure (da ne govorimo ob vikendih 
in počitnicah) ni tu prav nobenega šolarja, je pa 
zato veliko oskrbovalcev grobov, ki s to prepo
vedjo ne smejo pripeljati denimo vrečo peska bliž
je grobu svojega bližnjega. Torej - omejitev dos
topa za vse in za vedno le ni tako pametna odlo
čitev župana, kot je prepričan (samo) on, to pa

Ker smo želeli slišati tudi zgodbo tretje
ga udeleženega, torej lastnika zemljišča, g. 
Kostevca, ki bi naj bil dandanes že razla
ščen, smo tudi njega prosili za nekaj besed. 
Očitno besede "vašega Lojzeta" ne držijo, 
vsaj ne v tistem delu, ko je dejal, da lastniki 
niso bili pripravljeni na prodajo. Dejansko 
niso bili pripravljeni na - brezplačni od
stop.

»Na to temo lahko rečem le to, da smo že 
v letu 2003 ponudili tako Občini Trebnje, 
kot Krajevni skupnosti Trebnje rešitev 
omenjene problematike. Z naše strani ni 
bilo nikoli zadržkov glede prodaje ali ka
kršnega drugega dogovora, res pa je, da 
na predlog, da zemljo damo zastonj, ni
sem pristal«, je uvodoma povedal g. Tadej 
Kostevc, nato pa dodal: »Lahko rečem še, 

da z Občino Trebnje oziroma županom aktivno 
usklajujemo sporazum, s katerim bo zadeva ome
njene problematike rešljiva.«

Super. Da se le ni začelo vse skupaj premikati 
šele marca, ko smo mi spomnili na problem. 
Namreč, lahko bi bilo vse dogovorjeno in rešeno 
že pred štirimi leti. Zadevo bomo seveda sprem
ljali dalje, saj predvsem s strani Občine oz. direk
torja OUg. Janeza Pirca čakamo podrobnejše in
formacije.

Seveda se g. Pircu, kakor tudi g. Kostevcu zah
valjujemo za pojasnila. (gsj
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Optika z
OKLJSOM.

Okulistični pregledi 
na zdravstveno kartico

Optika Glasmaher Optika Glasmaher
PE Novo mesto PE Brežice
Kettejev drevored 32 Cesta prvih borcev 20c
8000 Novo mesto 8250 Brežice

pon-pet 9-19 
sob 9-13

pon-pet 9-18 
sob 9-12

Novo mesto 070 660 650
Brežice 070 660 660

<si_/\sivy\H<=F^.c:oivt



vaš protest.

Odgovor bralca 
županu Alojziju 
Kastelicu!

Sv. Alojziju, županu (in 
župniku) trebanjskem, ker mu 
ne morem odgovoriti v 
njegovem Glasilu!

Pred seboj imam Glasilo obča
nov občine Trebnje, odprt na 
strani z županovim uvodnikom. 
Zdaj ga berem že tretjič. Toda ne 
zato, ker mi je tako všeč, ampak 
zato, ker že dolgo pogrešam List 
za "pametne Slovence" Pavliho. 
Zdaj sem potolažen. Imamo Pavli
hovo stran v občinskem časopisu!

Naš župan, kot se podpisuje, je 
"naš" zato, ker je bil izvoljen v 
naši občini, moj pač ni! Ker ga 
nisem volil, saj sem vedel, da bi 
sicer volil občana Mirne. OK, to je 
sedaj preteklost. Lahko pa bi se 
župan v svoji skrbi za krščansko 
občestvo podpisal tudi kot VAŠ 
ŽUPNIK Alojzij KASTELIC in ne 
vaš župan. Ze v besedilu me (nas) 
blagoslavlja, na koncu pa nam 
zaželi, da naj nas spremlja 
blagoslov!

Alojzij, če bom želel blagoslova, 
bom poiskal le-tega kje drugje.
Od tebe pa bi rad, med drugim, 
da si bolj demokratičen v vseh 
postopkih odločanja, in da 
prisluhneš pametnim predlogom, 
ne pa samo strankarskim in 
verskim predlogom; da se manj 
vtikaš v to, kaj ljudje pišejo v 
"tvojem"glasilu - ti pa piši manj, 
ker boš naredil manj neumnosti; 
da poskrbiš, da bi trebanjsko 
krožišče čim prej v uporabi (za to 
nosiš 80% odgovornosti); da 
poskrbiš, da trebanjski grad ne 
bo propadal; da nam bodo 
pobirali odpadke (za kar boš 
moral rešiti deponijo) itd, itd ...

Alojzij, za enkrat vidimo, da se 
delaš, da delaš, vendar vidimo 
tudi to, da tisto, kar sploh 
narediš, podreš z ritjo. Zato nate 
letijo pošpičene preklel Ker se 
odločaš na vsakem koraku 
politično in ne gospodarno.

Poglejmo širokopasovno 
povezavo na katero se tako rad 
sklicuješ?Preden bo 'zalaufala', 
Alojzij, bomo imeli že drugačno 
tehnologijo. Poskrbi, da bo hitreje 
pri ljudeh (če ne začni kopati 
sam), sicer bo to stran vržen 
denar. Samo tako bomo šli v naši 
občini naprej (tudi v tvoji, tam na 
Mirni, so pri tem boljši).

Alojzij, premalo prostora ima 
Smuk na teh straneh, da bi ti 
odgovoril na vse tvoje zapisane 
neumnosti. Svetujem ti, da se 
pogledaš v (politično) ogledalo in 
si odgovoriš: sem res primeren za 
župana? Ljudje ti že pripovedu
jejo, da nisi, sam pa boš našel 
odgovor tudi v ogledalu!

Alojzij, če kritik ne prenašaš, 
se pač ne pojdi politike in vzemi 
ponovno v najem kakšno 
trgovinico - ali lekarnico - z 
zdravili zate!

Prav Pavlihovsko se obnašaš, 
ko se sklicuješ na prejšnjo vlado, 
pa na Milko Planinc.

Veteran

•podatkipošiljatelja so uredništvu znani

narodno-zabavni rock.

Azalea posnela spot z novo 
pevko, ta pa je Meta Smolič 
iz mirnskih Sojenic

O Ansamblu Azalea smo preko naših vrstic že pi
sali, seveda zato, ker je bila svoje čase članica oz. 
pevka tega ansambla naša Trebanjka Saška Hren. 
Pred nekaj več kot pol leta je Saška Azaleo zapustila, 
saj je dobila izredno ponudbo - v svoje vrste jo je, o 
čemer smo tudi pisali, povabila ena izmed najbolj 
znanih slovenskih skupin Atomik Harmonik. Vr
zel za Saško je zapolnila Meta Smolič, svetlola
sa lepotička iz Sojenic pri Mirni.

Ker je pred dnevi (seveda skupaj z Azaleo) pos
nela svoj prvi videospot v življenju, sicer pa se z 
glasbo ukvarja od malih nog, smo z 22-letno 
študentko razrednega pouka spregovorili par 
besed.

»Glasba me spremlja od malih nog. Z očetom sva 
skupaj pela od malega, igral je tudi harmoniko, 
tako da je bila glasba vseskozi pri nas doma«, 
uvodoma pove Meta, nato pa doda, da je glas
beno izobražena tudi sama, saj je z glasbeno 
šolo začela že v OŠ. Igra kar nekaj inštru
mentov, nobenega pa profesionalno.
»Bolj zase jih igram in pa za obvez
nosti na faksu, itd. Če bi želela igrati 
v skupini, bi bile seveda potrebne 
temeljite vaje. Tako, kot pri vsaki 
stvari«, pove.

Članica skupine Azalea je Meta 
od lanskega decembra. Za vse pa je, 
kot pravi, kriva njena grda (???) razva
da. »Ob zajtrku pogosto spremljam dne
vno dogajanje po internetu. Na neki spletni 
strani sem zasledila, da je Azalea brez pevke.
Nato niti nisem pogledala ali jo iščejo, ali imajo 
kakšne avdicije, samo napisala sem mail, da me 
veseli petje itd. Takoj naslednji dan smo imeli 
avdicijo skupaj s pedagogom Nacetom Jun
karjem in čez nekaj časa so mi sporočili, da sem 
postala del Azalee. Doma sploh nisem povedala 
za dogajanje. V primeru, da ne bi bila sprejeta, 
se mi namreč ne bi bilo potrebno sploh pogovar
jati o tem«, pojasni Meta in doda, da jeza njeno 
»skrivnost« vedela le najboljša prijateljica.

je pa bilo kar pestro, ko so jo poklicali iz 
Azalee, ona pa se ni oglasila na telefon ...»Koso me klicali 
fantje iz Azalee, da sem sprejeta in se tisti trenutek nisem 
oglasila, so klicali na domači telefon. Oglasila se je ma
ma, ki pa ni popolnoma nič vedela, za kaj gre. Prepričana 
je bila, da je šlo za pomoto. V to sta bila prepričana tudi 
ati in sestra, zato so na vse skupaj kar pozabili. Ko pa sem 
jim razložila, za kaj gre, me je čakala »zatožna klop«, a 
so bili od vesele novice seveda vsi srečni in so mi od prve
ga dne nudili vso podporo.«

Ob Meti Smolič Azaleo sestavlja še en član, ki prihaja iz 
naših krajev, Grega Drčarje namreč iz Gomile. Aten, ki je 
tudi vodja ansambla, prihaja iz Gabrja, Sašo pa je Gore
njec. Vsi so stari ob 18 do 23 let, torej v najlepših letih. 
Kljub temu Meta o ljubezni ne želi govoriti. Tudi prav, 
nenazadnje je na naši »zatožni klopi« zaradi glasbe...

Pa povejmo še besedico o spotu, katerega so posneli 
Meta in fantje. »To je prvi spot Azalee v novi zasedbi, sne
mali pa smo ga na različnih lokacijah v Ljubljani. To je 
bila res nora izkušnja in čeprav malo naporna, nas je vse

skupaj močna želja po dobrem izdelku držala visoko v 
zrak tudi proti koncu snemanja«, glede spota pove Aza- 
leina nova pevka, nato pa doda, da so bili letos pridni in 
so posneli že šest novih skladb, od katerih je najbolj zna
na ravno Razvajenka (povezavo objavljamo v videoga- 
leriji na Cajtng.com, op.a.), za katero so posneli tudi spot. 
»Že 9. teden je tudi na Veseljakovi lestvici, kar nas močno 
razveseljuje. Razvajenka je kombinacija polke in rumbe 
in je zato nekaj drugačnega«, razloži sogovornica.

Azalea igra narodno-zabavno glasbo, zato jih bomo 
nedvomno še srečali po kakšnih veselicah. Ljubitelji cvič- 
karije smo jih lahko pred mesecem dni srečali na tej pri

reditvi, sicer pa v teh dneh čaka še kar nekaj veselic, 
pa tudi porok. Avgusta pa jih čaka največje doži-

vetje leta, morda celo kariere - turneja po 
Ameriki, kjer imajo že dogovorjene številne 
nastope. Sicer pa se letos želijo še udeležiti fe
stivala Števerjan, glavni cilj oz. želja pa je, 
da se še bolj uigrajo oz. da z vajami posta
nejo še boljši. »Igramo šele pet mesecev in 
za kvaliteto so potrebne vaje, vaje in še en
krat vaje«, se zaveda Meta.

Seveda nismo mogli mimo X Factorja. 
»Seveda spremljam X Factor. Moj favorit 
je bil Gašper Mihelič, katerega sem na 

hitro spoznala na festivalu Glas mla
dih, a je žal že končal s tekmova
njem. Moram povedati, da pa so sko
raj vsi res zelo dobri in kdorkoli bo 
zmagovalec, bo pošteno«, pove Meta, 

na naše vprašanje - zakaj se sama ni 
udeležila X Factorja pa odvrne, da se sa
ma ne počuti kot človek za take stvari, 
nato pa še skromno prizna, da ni tako do
bra, kot so kakovostni nekateri pevci, ki 
so se prijavili.

A tako je le trenutno stanje, naša le
potička namreč pridno vadi in se uči 
prepevati. »Resje, moji cilji so predvsem 
nadaljnje uživanje v petju, zato glas še 
vedno pridno treniram z učenjem solo 
petja in s tem ne mislim prenehati. 
Sem namreč mnenja, da nikoli ni tako 
dobro, da ne bi moglo biti boljše. Se
veda imam v prihodnosti željo, da 
glasbo kombiniram s faksom oziro
ma nato službo in ostalimi zadeva
mi, saj se samo z glasbo gotovo tež
ko preživi. Za kaj takega moraš biti 
res zelo kvaliteten, izviren, vztra

jen, predan glasbi vsako minuto«, konča 22-letnica, ki

očitno stoji trdno na realnih tleh. Tako je tudi prav. Bo že 
še čas za odskok. Če bo vse po sreči -tudi med zvezde, (asi

Jože
Pavšič

"Če bi se Kastelic vprašal, kako se 
počutijo drugi ljudje, katere je prav on 
sam ogoljufal, potem ne bi delal takih 
neumnosti. Prav vse kolege in prijatelje 
do sedaj, kateri so mu z denarjem, z 
delom, z nesebičnostjo, pomagali do žu
panskega stolčka, je politično ogoljufal! 
Bralci naj sami sebe vprašajo, ali bi Kas
telica vzeli v službo v svoje podjetje in 
mu zaupali svoje finance, svoj denar v 
upravljanje, pa jim bo takoj vse jasno!”

Gorazd
Marinček

"Župan me je na posvetu raz
svetlil s pojasnilom, da so upo
števali, kar so občani predlagali 
v zvezi s solarnimi elektrarnami. 
In če niso predlagali, niso mogli 
upoštevati. V uvodnem delu 
posveta pa se je pohvalil, kako 
so z javnim pozivom dobili 
veliko predlogov za ureditev 
statusa zidanic in za nova 
stavbna zemljišča v te namene."

16-



gospodarstvo & politika ... OPN LEI vaš komentar.

Gorazd Marinček: "Domet
modrega vodstva: zidanice 
so ključni razvojni izziv!"

Udeležil sem se dobro obiskane predstavitve os
nutka - zasnove Občinskega prostorskega načrta v 
Dobrniču. Tretjič v preteklih štirih letih govorimo o 
strateškem razvojnem dokumentu za gradnje in 
urejanje prostora za naslednjih dvajset let in vedno 
bolj ostaja po vsebini enak, čeprav gre razvoj v svetu 
in v Sloveniji z dolgimi koraki naprej.

šest odstotkov vse načrpane zdrave pitne vode.
Vsako leto pade v naši občini za 1,2 metra visoko vode 

na vsak kvadratni meter. Res smo bogati, da zanemarja
mo ta nebeški vir. Dane omenjam naše najdaljše reke in 
naravne znamenitosti Temenice, ki je vidim dobesedno 
vsak dan manj. Bomo kaj ukrenili ali jo bomo dokončno 
zapustili?

Kaj od zapisanega bi moralo naiti mesto v OPN?

Najbolj pomanjkljiv je seveda besedilni del, torej od
lok, ki ima spodbudno ime »strateški 
del«. Resnici na ljubo sem našel dve us
meritvi, ki sodita med sodobne in stra
teške, to je sramežljiva podpora obnov
ljivim virom energije in malim čistil
nim napravam. O ostalem zapisanem 
je škoda izgubljati besede, poglejmo ra
je, o čem se našemu modremu občin
skemu vodstvu niti ne sanja, na primero 
osnovnih življenjskih potrebah obča
nov, o zraku, vodi, hrani in energiji.

O prehranski samooskrbnost v tem razvojnem do
kumentu ni niti besede. Zelenjadarstva kot pomembne in 
donosne kmetijske panoge Občinarji sploh ne poznajo. 
Pripravljalci še niso slišali za ekološko kmetovanje kot 
ukrep za varovanje vodonosnikov. Ob tem da smo v dr

žavi v letu 2009 porabili 1,270.000 kilo
gramov fitofarmacevtskih sredstev ali 
600g vrhunskih strupov na prebivalca. 
Zakaj se sploh mučimo, naj država do
deli vsakemu omenjeno dozo naen
krat, pa bodo vsi problemi rešeni v naj
krajšem času.

O zraku ni nič zapisanega. Je pač sa
moumeven. Občasno nas sicer zmoti 
smrad gnojevke ali vonj po topilih okoli 
Akripola. Pa tudi slab zrak zaradi pro
meta v mestnem središču. Po evropskih 
podatkih vsako leto prezgodaj umre 
1.700 državljanov Slovenije zaradi 
prašnih delcev v ozračju. Verjetno tudi 
kdo iz Trebnjega. Bomo v naslednjih 
dvajsetih letih še imeli kakovosten zrak? Bomo kaj za to 
storili v zvezi z urejanjem prostora? Na primer sajenje 
dreves, po možnosti sadnih, okoli varovanih stanovanj in 
vrtcev? Ali pa nam zadoščajo lepo urejena z zelenilom 
bogata pokopališča?

Jiora/d Marinček: Pogled v 
prihodnost našega modrega 

občinskega vodstva pač 
sega samo do zidanic. Žal.

Nekaj lepih besed je zapisanih o 
energetiki. Ampak tudi tu je razvoj 
švignil mimo modrega vodstva. Na pri
mer soproizvodnja elektrike in toplote, 
krajevna pametna omrežja in krajevna 
energetika, otočno obratovanje, dvojna 
raba kmetijskih zemljišč za solarne 
elektrarne, raba solarne energije za 
ogrevanje sanitarne in tehnološke vode, 
vse to je koristno zapisati v strateški del 
dokumenta, območja za dvojno rabo pa 
se mora označiti v grafičnem delu OPN.

O varovanju vodnih virov so zapisane resnice kot v 
vsakem OPN, verjetno tudi tistem za Antarktiko. Ob zave
danju, da je voda strateški element, imamo padavinske 
vode za komunalni odpadek in jih želimo čim prej od
praviti po posebni meteorni kanalizaciji. Nismo še slišali 
za bogatenje podtalnice, za zbiranje deževnice za spla
kovanje stranišč in za rabo v pralnih strojih, kar je naj
lažje urediti z novogradnjami ali ob temeljitejših preno
vah. Ali pa obvezna raba tehnološke vode v zaprtih kro
gih? Za prehranske namene namreč porabimo samo

Župan me je na posvetu razsvetlil s 
pojasnilom, da so upoštevali, kar so občani predlagali v 
zvezi s solarnimi elektrarnami. In če niso predlagali, ni
so mogli upoštevati. V uvodnem delu posveta pa se je po
hvalil, kako so z javnim pozivom dobili veliko predlogov 
za ureditev statusa zidanic in za nova stavbna zemljišča 
v te namene.

Zakaj je tak usmerjen občinski poziv ustrezen samo za 
zidanice, in ne tudi za druge, za kvaliteto življenja vseh 
občanov še bolj pomembne izzive?

Odgovor je preprost: pogled v prihodnost našega 
modrega občinskega vodstva pač sega samo do zi
danic. Zal.

Gorazd Marinček, predsednik Slovenskega E-foruma, društva za 
energetiko ekonomiko in ekologijo

šport... nogomet.

Junijski tabor poln, nogomet 
očitno postaja trebanjski hit

Iz NK Trebnje so nam sporočili, da je junijski ter
min za Nogometni tabor razprodan, saj se je prija
vilo kar 3 7 otrok, kar je še več od pričakovanj.

Ker so v klubu omejeni s številom trenerjev in prosto
rom na igrišču, so morali pri tej številki prenehati spre
jemati prijave. Za avgustovski termin je bilo tik pred

zaključkom redakcije prostih še 9 mest.
"Zanimivo je predvsem to, da so se na trebanjski tabor 

prijavljali tudi otroci, ki prihajajo iz drugih krajev in 
trenirajo nogomet v drugih klubih, celo tudi iz Novega 
mesta, kar pomeni, da je glas o dobrem delu našega 
kluba že segel tudi v sosednjo vas. Vesel sem, da je tako, 
saj s tem vidimo, da smo na dobro poti in da se da z dob
rim delom narediti marsikaj za naše občane, hkrati pa 
poskrbeti tudi za dobro promocijo našega kraja", je za 
Cajtng.com povedal sekretar NK Trebnje Leon Lobe. [gsj

aktualno ...junak meseca,

Policist iz Trebnjega Matjaž 
Gole s hitrim ukrepanjem rešil 
bosansko deklico

Le pred nekaj dnevi osveženo znanje prve pomoči 
je nedavno prišlo prav policistu Postaje promet
ne policije Novo mesto Matjažu Galetu, ko je 
med opravljanjem kontrole prometa na av
tocesti med Karteljevim in Obrežjem pri 
Smedniku naletel na avtobus sarajevskih 
osmošolcev z učitelji, ki so se vračali z izleta 
v Benetkah.

Stal je na pospeševalnem pasu, ob njem pa 
potniki in na tleh ležeči deklič. Gole je ustavil, vi
del, da je deklič nezavesten, vsi okoli pa v šoku, 
zato je ukrepal sam.

Ker ni pomagalo niti močenje z vodo, niti ustnik alko
testa, ki mu ga je uspelo potisniti v njena usta, da bi di
hala, je dekliča naložil v službeni avto in jo povsega 
sedmih minutah (običajna vožnja traja vsaj dva krat 
dlje) predal osebju brežiške bolnišnice, ki je po obvestilu 
seveda že čakalo nanjo. Če Gole ne bi ukrepal, kot je, je 

vprašanje, ali bi deklič preživel. Za hitro in pravilno 
ukrepanje si je - za zdaj - prislužil pohvalo direktor
ja Policijske uprave Novo mesto Franca Zorca, 

njemu pa še več pomeni srečen razplet do
godka, ki se je,mimogrede, zgodi! med policij
sko stavko.

Vedno ni tako - Gole je bil poleg, ko niso mo
gli pomagati ujetim v prometni nesreči na 
poljanskem klancu pred dobrimi sedmimi le

ti, kije zah tevala osem žrtev.
fPovzeto oo Slovenskih Novicah, rubrika Malo južno...)

Lim
Tudi vejice ne bom dodal k 

besedilu Gorazda Marinčka. 
Gospod ima prav in pika!

Poudaril pa bom, kar je mimo
grede zaskrbljeno omenil - našo 
ubogo reko Temenico. Župan, ti
sočletje so jo naši predniki skrbno 
varovali, negovali in vzdrževali, v 
tvojem mandatu pa je očitno naj
večja skrb, da bi že tam, Na Bre
gu, kjer priteče v občino, presah
nila ali vsaj poniknila. Z edinim 
vodotokom, ki krasi dolino in se z 
njim ponašamo (Kako prelestno: 
"Vdolini reke Temenice"?), od
pravite v prostorskem načrtu z le
vo roko.

NEKA] OBROBNIH VPRAŠANJ: 
Koliko let že ni bilo opravljenih 
pravih vzdrževalnih del na vodo
toku? Zakaj so večje in bolj škod
ljive poplave kot v preteklosti: za
kaj so brežine zaraščene bolj kot 
je treba; zakaj ni ribjega zaroda, 
kdaj bod(m)o nehali v vseh nase
ljih spuščati fekalije v reko in jo 
zastrupljati...?

KAKO BO JUTRI Z REKO? Očit
no bodo krivi za stanje v reki ribi
či, živinorejci in lastniki parcel ob 
bregu, turistična društva, nekdo 
na ministrstvu ali nekdo v neki 
ekološki stranki ...

Župan, kaj že piše v prostors
kem načrtu o naši reki?
Prosim, kaj?

Veteran

Glede reke Temenice se po
polnoma strinjamo. Na zadnji seji 
je naš svetnik v OS zastavil 
vprašanje g. Županu, a je prejel 
precej benigen odgovor - priča
kujemo seveda tudi pisnega.

Stanje se po zadnji sušni jeseni 
in brez resnih padavin spomladi 
hitro slabša. Zlasti struga je velik 
problem - hitro se zarašča, korito 
pa je vse manjše in polno mulja. 
Ribji živel je od uvoza v Trebnje 
od železniške postaje pa do naj
boljšega soseda dobesedno zde
setkano, bolje rečeno uničen. Naj
ti je moč le ribe v 1 do max 3 let
nem (zelo redko) ciklu. Temenica, 
po nekaterih dokumentih dostop
nih na spletu, nima več drstišča, 
ki bi bilo "registrirano" oz. zazna
no. Reproduktivne populacije na 
delu, ki ga omenjam pa tu sploh 
ni. Na tem delu tudi ni moč najti 
rib, ki so bile nekdaj navzoče 
krap, linj, ščuka, nekoč davno te
ga je že pa si lahko našel tudi ka
ko postrv pod slapom v kotanji.

Kanali za meteorno vodo so za
raščeni in polni vode oz. so ust
varjeni idealni pogoji za odlaga
nje mulja, ki ga prinesejo meteor
ne vode z komunalnimi odplaka
mi. Ko se ovire prebijejo imamo 
pogin v reki. Tu je seveda tudi 
idealno gojišče za komarje, ki so 
resen problem za nekatere obča
ne, ki živijo v neposredni bližini in 
okolici.

Težav je še kar nekaj npr. 
nezakoniti odvzemi vode, ki je že 
tako skoraj ni, odplake, 
onesnaženost, raba prostora, 
pomanjkanje ideje kaj sploh 
narediti z reko Temenico... itd.
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pravni nasveti.

Imate težavo, ne znate 
rešiti problema poteka 
meje s sosedom? II. del

Vprašanje: S sosedom šene moreva dogovoriti 
o meji med najinima zemljiščema. Zagrozil mi je s 
tem, da mnenja geodetov o tem, kje teče meja, ne 
bo upošteval. Kako lahko v takem primeru uredi
va mejo in prekineva z večletnim sporom ?

Imate vprašanje 
za našo pravnico? 
Pošljite nam ga!

Pravno pojasnilo: V primerih, ko ni natančno 
določeno, kje poteka meja oziroma ko meja ni urejena, prihaja med sosedi 
do številnih medsosedskih sporov. Pravna pravila, ki urejajo to področja, 
omogočajo, da se taki spori rešijo in da se meja uredi. Vsekakor je takoj, ko 
se pojavi dvorno tem, kje teče meja, smiselno začeti z ustreznim postopkom 
ureditve meje.

Mejo se lahko uredi v dveh različnih postopkih:
- upravni (geodetski) postopek urejanja meje,
- sodni postopek urejanja meje (nepravdni ali pravdni).
Sodni postopek urejanja meje je določen v Stvarnopravnem zakoniku in 

Zakonu o nepravdnem postopku. Postopek urejanja meje se začne na pred
log enega od lastnikov, ki ga je potrebno vložiti pri pristojnem sodišču. V 
postopku sodišče opravi narok na kraju samem, na katerega povabi vse st
ranke, izvedenca geodetske stroke in po potrebi tudi priče. Na kraju sa
mem se naredi skica spornega mejnega prostora ter se ugotovi, kolikšna je 
vrednost spornega mejnega prostora (v EUR).

Sodišče nato uredi mejo na podlagi enega od treh kriterijev. Sodišče ne 
sme prosto izbirati, kateri kriterij bo uporabilo, ampak jih mora uporabiti 
v točno določenem vrstnem redu. ■■■MNp J 
Šele če sodišče po prvem kriteriju ,Vži
ne more urediti meje, uporabi dru
gi kriterij in šele nato tretjega. Kri
teriji so:

- Kriterij močnejše pravice
- Kriterij zadnje mirne posesti
- Kriterij pravične ocene
Najprej sodišče uporabi kriterij 

močnejše pravice, po katerem so
dišče ugotavlja, kdo ima močnejšo 
pravico na spornem mejnem prostoru. Močnejša pravica se domneva po 
meji, ki je že dokončno urejena v katastrskem postopku. Če meja še ni do
končno urejena v katastrskem postopku, potem sodišče na druge načine 
ugotavlja, kdo ima močnejšo pravico na spornem mejnem prostoru (npr. z 
listinami, pričami,...). Sodišče uporabi ta kriterij v primeru, ko vrednost 
spornega mejnega prostora ne presega 4.000,00 EUR. Če vrednost presega 
4.000,00 EUR, pa lahko sodišče ta kriterij uporabi lev primeru, če z njim so
glašata obe stranki.

Če nobena od strank ne more dokazati, da ima močnejšo pravico ali če 
stranki ne podata soglasja za uporabo tega kriterija, potem sodišče upo
rabi naslednji kriterij za ureditev meje, torej kriterij zadnje mirne posesti. 
Sodišče v tem primeru ugotavlja, kako sta mejaša uporabljala mejni pro
stor še preden je nastal spor med njima glede poteka meje.

Če tudi po kriteriju zadnje mirne posesti sodišče ne more ugotoviti pote
ka meje, sodišče uporabi kriterij pravične ocene. Sodišče mejo uredi tako, 
kot se zdi najbolj pravično (pogosto to pomeni, da sporni mejni prostor 
razdeli na polovico). Pri tem upošteva vse okoliščine primera in stanje v 
naravi (konfiguracijo terena, kulturo zemljišča, označbe v naravi,...).

Po zgornjih kriterijih sodišče na koncu vedno pride do rešitve, kako ure
diti mejo. O svoji odločitvi sodišče izda sklep, v katerem natančno opiše 
urejeno mejo in navede ugotovljeno vrednost spornega mejnega prostora. 
Po pravnomočnosti sklepa sodišče pošlje sklep pristojni geodetski upravi 
zaradi izvedbe v zemljiškem katastru.

Lastnik lahko prosto izbira, ali bo svojo mejo uredil v upravnem (geo
detskem) postopku ali v sodnem postopku. Lastniku ni potrebno najprej 
poskušati urediti meje v upravnem (geodetskem) postopku in šele če ta ni 
uspešen, začeti s sodnim postopkom. Če na podlagi vseh pogovorov s sose
dom mejašem in glede na predhodne dogodke ugotovite, da sosed mejaš v 
upravnem (geodetskem) postopku nebo soglašal s »predlagano mejo«, je 
nesmiselno, da sploh začnete z upravnim postopkom ureditve meje. V takih 
primerih predhodno izveden upravni (geodetski) postopek pomeni le zav
lačevanje sporne situacije in nepotrebne stroške.

V vsakem primeru je najbolje, da takoj, ko postane meja med sosedoma 
mejašema sporna, v dogovoru s sosedom mejašem ali sami, sprožite ustre
zen postopek ureditve meje, saj s tem preprečite bodoče konflikte. Če kupu
jete zemljišče, je prav tako smiselno preveriti, ali ima zemljišče urejeno me
jo. Če meja takega zemljišča še ni urejena, je smiselno mejo urediti takoj po 
nakupu ali morebiti celo od prodajalca zahtevati, da vam proda zemljišče z 
urejeno mejo.

Pripravila: Maia Gliha, univ, dipl, nrav, s pravosodnim izpitom

Naslednjič: Dedovanje na podlagi zakona oz. Kdo in kolikšen delež 
deduje, če zapustnik ne naredi oporoke?

zabava... TRN

Nagradna križanka
Pravilno rešeno križanko (ne le geslo) pošljite na Cajtng, Tomšičeva ul. 4, 

8210 Trebnje. Šestim srečnim nagrajencem bomo podelili nagrade; eden bo 
prejel vstopnico za dogodek GORA ROCKA V TOLMINU (22.-24.06.), dva 
bosta prejela enodnevno vstopnico za festival ROCK OTOČEC (27.06.-01.07), 
trem pa enodnevno vstopnico za BAZEN SEVNICA (koristite letošnje 
poletje). Več o posameznih dogodkih najdete na Cajtng.com.

Rešitve sprejemamo izključno na dopisnici! Pohitite!
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anketa.

Kdo izmed prejemnikov občinskih nagrad 
si jo tudi najbolj zasluži?
Na Cajtng.com je od 24. maja do 2. junija potekala anketa, kjer ste lahko obi
skovalci portala glasovali za osebo, ki si po vašem mnenju najbolj zasluži 
nagrado občine Trebnje. Največ vaših glasov je prejelg. Jože Kukman.
Več o prejemnikih posameznih nagrad s strani Občine Trebnje pišemo na no
tranjih straneh te Številke. Iskrene čestitke vsem!

vsi

Božidar Kravcar 

Marjan Peter Pavlin 

Ladislav Stopar 

Tatjana Mihelčič Gregorčič 

Jože Kukman 

Vrtec Trebnje 
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misel meseca... TRN
Če bi nekateri ljudje padli z višine svojega ega na 
višino svoje inteligence, bi se zagotovo ubili!



GRADing
PROIZVODNJA- INŽENIRING

PVC PROFILI GENEO REHAU

Najboljša okna in vrata za vaš dom

SS
• ugodne cene
• kratki dobavni roki

Gradingd.o.o. Trebnje 
tel.: 07 34 62 000 
fax: 07 34 62010 
grading-tr@siol.net 
www.grading-kurent.si

www.grading-kurent.si

KOVINARSTVO
PAVCd^^<^7

” //\\
Robert Pave s.p., Prešernova ul. 16,8210 Trebnje
07/30 44 887,041/577 451, e-pošta: pavc@siol.net, www.pavc.si

ZELO UGODNE CEN p, 
FRIZERSKIH STORITEV
■ moško striženje................................ 6,00€ do 9,00€
■ striženje, fen frizura z dodatki.... 20,SOC do 23,SOC
■ barvanje komplet........................ 32,SOC do 38,SOC

AKO/JA;
OD 1. DO 5. JULIJA 10% POPUSTA

ZA UPOKOJENCE

sv 7 \ 'A ^darivnibon:

RSKI SALON GLORIA
TREBNJE (TC SPAR): 07/30-46-748, 031/668 355 
pon, tor, čet, pet 8-19, sob 8-13, sreda ZAPRTO 
VELIKI GABER: 07/30-46-444, 051/740 438 
tor, sre 7-14, čet, pet 13-19, sob 7-13

Barbara Veselič s.p.

VETEKS
Industrijska prodajalna 

hišnega tekstila

Obiščite nas na Gubčevi cesti 7A (za gostilno Pavlin) v Trebnjem 
Del. čas: pon - pet 9h - 17h, sobota 8h - 12h; Tel.: 05 99 52 175.

AKCIJA MESECA:
• brisača Bojana morje, 100% bombaž, 75 x ISOcm - 4,90€

• darilni seti brisač - od 9,SOC

• jogi rjuhe, 100% bombaž - od 11,90€

• znižane cene brisač Svilanit do 30%

• nova kolekcija posteljnine ►►►

Ponujamo pestro izbiro 

hišnega tekstila, zaves po 

naročilu ter spalnega 

programa Meblo Jogi.

Svfamr meblojoc'

Nudimo tudi darilne bone!



Trimov podmladek 
na odličnem 
2. mestu v Sloveniji

Znana je lestvica najbolj uspešnih sloven
skih rokometnih klubov v minuli sezoni v 
skupnem seštevku. Kot smo že poročali, so ne
katere trebanjske selekcije rokometašev naše 
barve zastopale več kot odlično, saj so zasedle 
dve prvi in dve drugi mesti v državi.

Ti vrhunski rezultati so trebanjske rokometaše 
pripeljali do 2. mesta v Sloveniji v skupnem seš
tevku (lestvico vseh ekip objavljamo v priponki). 
Ali drugače - če seštejemo rezultate vseh mladih 
selekcij (od mlajših dečkov do mladincev), se je naš 
rokometni klub uvrstil na odlično drugo mesto. 
Pred nami je samo ena ekipa, in sicer najuspeš
nejša rokometna ekipa v Sloveniji RK Celje PL. Da 
je uspeh oz. dosežek naših rokometašev res velik, 
pričajo uvrstitve ekip, ki so se udeležile za Treba- 
njci; denimo Cimos je na 4. mestu, Gorenje šele na 
7., Maribor Branik pa na res nizkem 37.

Naj na tem mestu omenimo le še, da je našim ro
kometašem, da bi bili najboljši v Sloveniji, zmanj
kalo vsega 5 točk, te pa bi lahko dobili, če bi recimo 
kadeti, ki so zasedli 13. mesto v državi, končali na 
8. mestu ali višje. Smo bili blizu najboljšim v Slo
veniji, kajne? Iskrene čestitke še enkrat tako up
ravi oz. vodstvu RK Trebnje, kakor tudi mladim ro
kometašem.

PRIZNANJE PRI ŽUPANU NAKNADNO, ZA 
OBČINSKEGA PA USPEHI NISO DOVOL/
DOBRI?

Župan Občine Trebnje Alojzij Kastelic je danes 
ob 15.00 uri v dvorani CIK-a sprejel te mlade roko
metaše in jim čestital ob njihovih uspehih ter jim 
podelil priznanja. Mladi rokometaši, katerih de
finitivno ne gre mešati s politiko, bodo čestitke 
nedvomno veseli, še posebej pa se dogodka očitno 
veseli župan, saj je na sprejem rokometašev že 
prejšnji teden povabil številne medije (pa nismo 
zasledili, da bi kdo pisal o tem). Le upamo lahko, 
da si tudi tega (uspeha rokometašev) ne bo pripi
soval za - njegov uspeh, kar pa konec koncev niti

ne bi tako nenavadno.
Vse bi bilo namreč lepo in prav, če bi župan na 

svojo željo ter s srcem in dušo podpiral trebanjski 
šport, nato pa športnikom čestital ob njihovih us
pehih. Pa ni ravno tako. Ta isti župan je temu iste

mu rokometnemu klubu pred leti že črtal sredst
va iz občinskega proračuna, nato pa jim -na vz
trajno insistiranje 13-tih »zaviračev« (amandma 
sta vložila DROT in SD) le-ta vrnil. Močno upamo, 
župan, da boste imeli več posluha za trebanjski 
šport v prihodnje, tudi če ne boste vi ali vaši ljud
je imeli od tega neposredno korist...

»RK Trimo Trebnje je zasedel na lestvici odlično 
2. mesto. Pred nami je samo Celje... vendar, če po
mislimo s kakšno bazo igralcev delajo oni in s kak
šno mi, smo lahko v letošnji sezoni več kot zadovo
ljni z našimi rezultati«, je dejal eden izmed trener
jev mladih rokometašev David Lipoglavšek.

Zanimivo pa je še nekaj. KS Trebnje je že v sre
dini maja sprejela sklep (na Cajtng.com), da se 
mladim selekcijam RK Trimo Trebnje podeli priz
nanje ob letošnjem velikem krajevnem praz
niku - 20 let KS in mesta Trebnje. Župan pa je za 
občinska priznanja raje predlagal dr. Marjana 
Petra Pavlina, to pa mu je (njegova) večina v OS 
tudi potrdila. Župana javno sprašujemo (kako tu
di Občinski svet, kije to potrdil):

Zakaj niste predlagali mladih rokometašev 
za občinsko priznanje, saj so v tem oz. minu
lem letu nedvomno dosegli zgodovinski rezul

tat (najboljši v zgodovini kluba)? Je gospod 
Pavlin dosegel v tem in preteklem letu bolj za
vidljive, vrhunske dosežke? Povejte ljudem - 
kakšne? (njegovo delo v zdravstvu in podpora 
Vam na volitvah namreč tu NE štejeta!!)

10. člen Odloka o priznanjih Občine Trebnje 
namreč pravi, da se priznanja podeljujejo za en
kratne, za posamezne vrhunske dosežke v ob
činskem in širšem prostoru. Kakorkoli že, župan je 
pri občinskih priznanjih na rokometaše "pozabil", 
KS Trebnje pa ni. Prav bi bilo, da bi mladi rokome
taši prejeli občinska priznanja, saj so si jih več kot 
zaslužili. ras)

Jasmina Mišič prvič 
postala klubska prvakinja

V sredo, 6. junija 2012, smo bili priča zadnji 
tekmovalni preizkušnji na kegljišču Vodnjak v 
Novem mestu. Trebanjske kegljačice so skle
nile tekmovanje na 34. klubskem prvenstvu z 
veliko zmago Jasmine Mišič.

V razburljivi končnici je branilka naslova Kat
ja Šribar skušala priti do še ene zmage, vendar je 
bila na koncu prekratka za osem kegljev. Jasmi
na je v dveh izenačenih nastopih pokazala, doso
di v sam trebanjski vrh. Očitno prihaja val nove 
generacije trebanjskih kegljačic, ki se bo v priha
jajoči sezoni spoprijela s slovensko elito l.A ligi.

V dosedanjih prvenstvih je požela največ uspe
ha Milena Veber Jarc, ki je stala na najvišji stop
nički kar 15-krat. Sledijo Rozi Flisar (4), Katja 
Šribar (3), po dvakrat sta slavili Marija Bukovec 
in Marija Vencelj, po enkrat pa Cveta Veble, Da
nica Pungartnik, Ana Jeraj, Dušanka Škedelj, 
Andreja Rifelj, Alenka Miklavčič, Slavica Hrib- 
šek in tokratna zmagovalka Jasmina Mišič.

Rdečica pri prašičih
Marsikateri rejec prašičev se je že srečal z 

rdečico, eno najpogostejših bolezni prašičev 
pri nas. Gre za bakterijsko bolezen, ki jo pov
zroča Erysipelothrix rhusiopathiae - klica, ki 
je zelo trdoživa in odporna na različne dejav
nike okolja. V iztrebkih prašičev lahko preživi 
tudi do 6 mesecev.

Omenjena bakterija redko prizadene tudi 
druge živali, kot so jagneta, purani in druge pti
ce, še redkeje pa zbolijo ljudje, pri katerih pride 
do blage kožne infekcije, najpogosteje prek odr
gnin in podobnih poškodb na rokah. Izredno red
ko, vendar nevarno, pride pri ljudeh do kompli
kacij v obliki bakteriemije in endokarditisa 
(vnetje notranje plasti srca).

Kronično okuženi prašiči lahko postanejo

doživljenjski Micenosci, kar pomeni, da izločajo 
bakterije, sami pa ne kažejo značilnih kliničnih 
znakov. Bakterija se navadno ohranja v mand
ljih živali, izloča pa se z iztrebki in nosnim izced

kom. Prašiči se okužijo skozi gobec in kožne poš
kodbe. Mladi prašiči navadno pridobijo imunost 
preko mleziva, ki jih ščiti do tri mesece, zato

zbolijo večinoma starejši prašiči. Rdečica najpo
gosteje izbruhne v vročih in soparnih dneh ter 
ob spremembah ali nepravilnostih v krmljenju 
(pokvarjena ali plesniva krma).

Rdečica se kaže v več oblikah. Perakutna obli
ka je "najhitrejša", lahko pride do pogina brez 
predhodnih kliničnih znakov. Najbolj znana je 
akutna oblika z visoko vročino (do 42 stopinj Cel
zija), neješčnostjo, zgrbljenostjo in poležava
njem. Zelo pogoste so tudi spremembe na koži - 
urtike, ki se kažejo kot rožnate romboidne 
vzbrsti, ki so rahlo dvignjene nad nivo kože in se 
dajo otipati. Kožne spremembe so najpogostejše 
na hrbtu in bokih. Breje svinje lahko zaradi vi
soke vročine tudi zvržejo. Kronična oblika rdeči
ce je navadno posledica nezdravljene akutne ob
like, čeprav se včasih razvije tudi brez predhod
nih drugih kliničnih znakov. Za kronično rdečico 
je značilen artritis z oteklimi sklepi in težavno 
hojo ter endokarditis, ki ga lahko včasih vidimo

po zakolu, kot cvetačaste vzbrsti po srčnih zak
lopkah, če si dobro ogledamo prerezano prašičje 
srce. Endokarditis včasih pripelje do odpovedi 
srca in nenadnega pogina.

Rdečico zdravimo z antibiotiki in protivnet
nimi ter protivročinskimi zdravili. Pri akutni 
rdečici se stanje navadno izboljša že v 24 urah, 
kronična oblika bolezni pa ni ozdravljiva. Rdeči
co in škode, ki jih bolezen povzroča, lahko pre
prečujemo s primerno krmo, razkuževanjem svi
njakov in preventivnim cepljenjem. Najučin
kovitejšo zaščito vsekakor predstavlja cepljenje 
prašičev proti rdečici.

Veterinarska ambulanta Rep bo opravljala 
cepljenje prašičev na terenu od meseca junija da
lje, ko je verjetnost, da prašiči zbolijo za rde
čico, največja. Za cepljenje prašičev lahko pok
ličete na 051 616 703 ali 07 3481000. Cena cep
ljenja je 8 evrov.

Naš naslov je Veterinarska ambulanta Rep, 
Pod gradom 17,8230 Mokronog.

J&rep
fveterlnorska ambulanta

mag. Iztok Rep, dr. vet. med.: 051 616 703 
Alenka Štirn, dr. vet. med.: 031 696 073 
Aleš Koncilja, dr. vet. med.: 031 306 558
DEŽURSTVO (24 ur/dan): 051 616 703

Telefon/faks: 07 3481000; E-mail: veterina.rep@siol.net



Vaščani in vikendaši 
Gradišča so s čistilno akcijo 
polepšali svojo vinsko 
gorico

Vaščani in vikendaši znane vinske gorice 
Gradišče že drugo leto zapored - ob prvem lep
šem spomladanskem vremenu - pripravimo či
stilno akcijo, s katero polepšamo našo okolico. 
Letos smo akcijo »Očistimo in polepšajmo Gra
dišče« organizirali v soboto, 12. maja.

Okoli 8. ure zjutraj se je na zbirnem mestu, z na
menom, da bi skupaj očistili našo vinsko gorico, zb- K 
ralo okoli 40 ljudi. Akcije smo se udeležili tako ot- 
roči, kot tudi mladi in manj mladi, pa celo tudi ma- ažj-V, - 
mice z otroci. Te so bile zadolžene za pobiranje ^ 
smeti ob cestišču in robu gozda, ostali pa smo se pj* 
lotili pometanja peska, čiščenja tako imenovanih

muld in robugozda. Posekali smo tudi vse veje, ki so 
ovirale nemoten pregled na cesto, pokosili breži
ne in travo, ki je že kar visoko zrasla na brežinah in 
ob mostičkih vPoltarju.

Ker je bilo sobotno dopoldne vroče, so žene prid
no prinašale pijačo in prigrizke. Po končni akciji 
smo se vsi zbrali pri cerkvi Sv. Jožefa, kjer nas je ča
kala dobra malica in odličen cviček. Odločili smo 
se, da bomo s takimi akcijami nadaljevali vsako 
pomlad, saj na ta način pridobimo urejen kraj, na 
katerega je res lepo pogledati, hkrati pa nam, Gra- 
diščanom, ki smo tudi izredno ponosni na svoj pra
por in zastavo, zelo veliko pomeni tudi tovrstno 
medsebojno druženje.

Ob koncu bi se kot Organizacijski odbor zahvalili 
vsem, ki ste se te akcije udeležili oz. kakor koli pri
pomogli, da smo opravili prijetno s koristnim. Nas
videnje drugo leto!

Oraanizaciiski odbor "Očistimo in polepšajmo Gradišče"

Spet zelo dobri rezultati naših ZŠAM-ovcev
V soboto, 12. maja 2012, je pri BTC Logističnem centru v Ljubljani potekalo 30. državno 

tekmovanje poklicnih voznikov, katerega so se udeležili tudi člani trebanjskega ZŠAM-a, 
Združenja šoferjev in avtomehanikov.

Tokrat naši ZŠAM-ovci niso postali 
državni prvaki, kot se je to zgodilo lani, 
so pa kljub temu dosegli zavidanja 
vredne rezultate. V kategoriji Solo do 
3,5 ton je ekipa v sestavi Andrej Kra
mar, Andrej Gracar in Damjan Smo
lič zasedla 3. mesto. Posamezno je v tej 
kategoriji Andrej Kramar osvojil rav
no tako 3. mesto.

V kategoriji Solo nad 5 ton je tek
moval Alojz Kašič in osvojil 9. mesto 
od 20 voznikov. Pri kamionih s prik
lopnikom ekipno so naši ZŠAM-ovci za
sedli 2. mesto, ekipo pa so sestavljali 
Jože Bale, Marko Bale, in Feliks Ah
lin ml. 2. mesto. Posamezno je v tej ka
tegoriji Jože Bale osvojil 3. mesto, Ma
rko Bale pa se je uvrstil mesto za njim.

I . II

Odprava ZŠAM-ovcev ob povratku v 
Trebnje v Gostilni Meglič, s petimi pokali

V kategoriji Kamion s polpriklopni- 
kom so Štefan Gorenc, Simon Krištof in Peter 
Bevc kot ekipa zasedli 3. mesto, posamezno pa je 
v tej kategoriji Štefan Gorenc osvojil 5. mesto.

Tekmovanje je sicer zelo zahtevno, saj je ses
tavljeno tako iz teorije, kot tudi iz praktičnega 
dela. Slednji poteka na poligonu med ovirami, 
kjer je potrebno pokazati veliko spretnosti in na
tančnosti, saj se vsaka napaka kaznuje s kazen
skimi točkami. Vozniki so razdeljeni v pet katego
rij, od katerih so naši vozniki nastopili v štirih, v

kategoriji Avtobus pa nismo imeli predstavnika.
Vsem nastopajočim iskreno čestitam za 

njihove dosežke, zahvaljujem pa se sponzorjem - 
podjetju Mont tim Smole za izposojo vozila, 
podjetju Halo Beton in Gostilni Meglič, kakor 
tudi našemu lokalnemu mediju Cajtng, ki z vsa
ko objavo vedno znova dodatno in nesebično pri
pomore k še boljši prepoznavnosti našega Zdru
ženja.

Igor SKOL. predsednik ZŠAM Trebnje
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Okulistični pregledi 
na zdravstveno kartico

Optika Glasmaher Optika Glasmaher
PE Novo mesto PE Brežice
Kettejev drevored 32 Cesta prvih borcev 20c
8000 Novo mesto 8250 Brežice

pon-pet 9-19 
sob 9-13

pon-pet 9-18 
sob 9-12

Novo mesto 070 660 650
Brežice 070 660 660
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Cvičkov a princesa Tjaša Metelko 
. se vozi v Meganu Avto centra Vovk
V sredo, 16. maja 2012 okoli 9. ure dopoldan, se je v Avto centru Vovk zbrala skupina ljudi, vsak s 
svojo nalogo, vsi pa so prisostvovali velikemu dogodku. Cvičkova princesa, pred nekaj dnevi je to 
postala 21-letna Tjaša Metelko iz Hudega Brezja (KS Studenec, o. Sevnica), je namreč v enoletno 
uporabo dobila povsem novega Renault Megana Coupeja 1,5 DCi Bose edition z vso opremo, ka
terega so ji podarili v trebanjskem Avto centru Vovk.

Tjaša Metelko, 14. cvičkova princesa bo eno leto 
vozilo Megana iz Avto centra Vovk.Program je pove
zoval predsednik Vinogradniškega društva (VD) 
Studenec Matjaž Jakša, ki je uvodno besedo dal prvi 
cvičkovi princesi, ki je hkrati tudi njegova soproga, 
Lei Mariji Colarič Jakša, ki je izredno lepo in z ob
čutkom odrecitirala Odo cvičku. Nato so sledili poz
dravni nagovori župana občine Sevnica Srečka Oc
virka, predsednika Zveze DV Dolenjske Jožeta Žure, 
predsednika ocenjevalne komisije pri izboru Cvič- 
kove princese Mirana Juraka in kralja cvička Fran
ca Tomšeta.

Preden je besedo dobila cvičkova princesa, sta ji 
sponzorsko Magna kartico podarila podjetnika 
Franc Povše iz podjetja Gradnje d.o.o. iz Boštanja in 
Roman Janc, avtoprevoznik iz Studenca. Slednja 
bosta torej celo leto skrbela, da rezervoar z gorivom 
Tjašinega Megana ne bo prazen, za vse ostale sto
ritve v zvezi z vozilom pa bodo celo leto skrbeli v Av
to centru Vovk.

Tik preden je cvičkova princesa iz rok lastnika AC 
Vovk Tomaža Vovka prejela ključ, je prisotne poz
dravil tudi sam, cvičkovi princesi pa je seveda tudi 
on zaželel veliko srečno in varno prevoženih kilo
metrov. Ob koncu je vozilo blagoslovil boštanjski 
župnik Alfonz Žibert, za srečo pa ga je cvičkova 
princesa polila tudi z nekaj kapljicami penine. Za 
gostinski del je poskrbel vsestranski trebanjski gos
tinec Martin Meglič.

Kljub temu, da sta Tomaž Vovk in 14. Cvičkova princesa Tjaša Metelko v sorodstvu, ni to edini razlog, 
da je Vovk pristopil k tovrstnemu sodelovanju. Spomnimo, pred dobrim desetletjem je na podoben način 
sodeloval tudi z našim ultramaratoncem Dušanom Mravljetom.

Naj bo cviček dobro promoviran in naj bo tudi vozilo oz. podjetje našega uspešnega podjetnika dobro 
promovirano. Srečno, cvičkova princesa! (gsj

Je pri toliko možnostih 
brezplačne reklame res 
potrebno trošiti dodatni 
denar za letake?

Na Cajtng se je obrnil bralec, katerega za
nima, če na trebanjskem jSKD-ju v teh kriznih 
oz. recesijskih časih kaj varčujejo. Zdi se mu 
namreč nesprejemljivo, da pri toliko možnos
tih brezplačnega obveščanja trošijo denar za 
tisk letakov, plakatov, zgibank in ostalega 
propagandnega materiala.
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OBMOČNE REVIJE 
ODRASLIH PEVSKIH ZBOROV 

IN
M*l iu Dct/cmu c trnom

Zanima ga tudi, koliko evrov zapravi JSKD 01 
Trebnje za obveščanje javnosti na letni ravni ter 
kdo to financira oz. od kod dobiva JSKD 01 Trebnje 
sredstva za to?? Bralec poudarja, da je dandanes 
možno obveščanje preko Facebooka, TlC-a, raz
nih spletnih strani, kakor tudi mailing liste in 
se za konec še enkrat sprašuje - če je pri toliko 
možnostih brezplačne reklame res potrebno troš
iti denarše za dodatni propagandni material.

Obrnili smo se na Mojco Femec, vodjo trebanj

ske izpostave JSKD, ki nam je odgovorila:

»Bralec bi moral biti malo 
bolj natančen glede vprašanja, 
kajti obvestila o dogodkih iz 
naše pisarne so od različnih po
nudnikov kulturnih dogodkov. 
VJSKD 01 Trebnje ne vodimo lo
čene evidence za promocijo, ker 
je ta strošek del posameznega 
projekta, odvisno od razpolož

ljivih sredstev in od narave projekta, s katerim že
limo pritegniti določeno ciljno populacijo. Naša 
ciljna populacija niso le mladi, ampak tudi starej
ši in upokojenci, ki so računalniško nizko pismeni 
(le 30%), zato je računalniška promocija zanje 
nesprejemljiva. Prav tako pa se takšna promocija 
dogodka v poplavi vseh obvestil in oglasov zlahka 
spregleda. Plakate in letake v večji meri izdeluje
mo sami, le v izjemnih primerih se poslužujemo 
uslug tiskarja, ker se zavedamo, da gre pri plaka
tih za manjšo naklado, ki ima zato tudi višjo ceno. 
JSKD 01 Trebnje pa se financira iz sredstev vseh 
štirih občin, torej Mirne, Mokronog-Trebelnega, 
Šentruperta in Trebnjega, Javnega sklada RS za 
kulturne dejavnosti, donatorjev in sponzorjev po
sameznih prireditev, nekaj pa se nabere tudi od 
vstopnin."

Naj na tem mestu dodamo, da je možno dogo
dek napovedati tudi na Cajtng.com (velja za vse, 
ne le za JSKD). Brezplačno, seveda! (asi
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"Takoj po volitvah bom 
pristopil k izgradnji 
Gimnazije v Trebnjem!"

Ob prebiranju nekega šolskega arhiva na 
internetu sem zasledil odprto pismo župa
na Trebnjega g. Alojzija Kastelica z dne 11. 
3.2011, ko je pisal občanom, da bo takoj po 
volitvah pristopil k izgradnji Gimanzije v 
Trebnjem. Takrat je izjavil:

„V prostorskem načrtu je potrebno predvi
deti prostor za novogradnjo blizu centra. Za
časne prostore bi lahko zagotovili po izgradnji 
novega vrtca, ko bo pritličje stare OŠ, kjer je vr
tec sedaj, prazno. Menim, da prostori vrtca in 
CIK-a, ki so v dopoldanskem času bolj ali manj 
nezasedeni, dajejo dovolj prostora za zagon. 
Prostori vrtca naj bi bili izpraznjeni v letu 
2011. V enem letu bi bilo potrebno prilagoditi 
prostore za gimnazijo, ki bi tako lahko začela 
delovati že s 1. septembrom 2012.

Seveda bo marsikdo rekel, da je tudi to 'milni 
mehurček', ki se bo takoj po volitvah razblinil. 
Pa vendar ni tako. Pogovarjal sem se že s kom
petentnimi ljudmi, ki so pripravljeni idejo pod
preti in sodelovati. Zato sedaj ustanavljam Od
bor za izgradnjo gimnazije v Trebnjem. Njego
va prva naloga bo preveriti možnosti te moje 
okvirne ideje in 'izpiliti'podrobnosti. To bi bili 
lahko zares prvi koraki k trebanjski gimnaziji, 
če bo ideja seveda izvedljiva, v kar pa ne dvo
mim."

Torej:

• V prostorskem načrtu je potrebno predvi
deti prostor za novogradnjo blizu centra. (OPN 
je predstavljen, pa ni nikjer ne duha ne slu
ha o prostoru za to novogradnjo)

• Začasne prostore bi lahko zagotovili po iz
gradnji novega vrtca, ko bo pritličje stare OŠ, 
kjer je vrtec sedaj, prazno, (točno to so mnogi 
razlagali, da se bo zgodilo - vrtec že ko bo 
zgrajen, bo premajhen - torej nič se ni iz
praznilo v stari OŠ, ker prostora za vrtec še 
vedno primanjkuje)

• prostori vrtca naj bi bili izpraznjeni v letu 
2011 (zdaj je že junij, pa prostori vrtca v CIK 
še vedno niso izpraznjeni)

• V enem letu bi bilo potrebno prilagoditi 
prostore za gimnazijo, ki bi tako lahko začela 
delovati že sl. septembrom 2012 (čakamo na 
01. september, ko bomo imeli v Trebnjem 
Gimnazijo...)

• Zato sedaj ustanavljam Odbor za izgradnjo 
gimnazije v Trebnjem (a je že kdo slišal, da hi 
se ta Odbor vsaj enkrat sešel?)

Ne bi rad, da izpade, da sem kakšen naspro
tnik ali pristaš kogar koli, ampak v tem krat
kem zapisu je neresnica skoraj vsaka zapisana 
beseda gospoda župana Kastelica, zato sem se 
odločil, da vas kot medij spomnim na to, saj lah
ko tako dvomimo tudi v besede, ki jih danes po

ln življenje v mestu Trebnje gre naprej....

A. Bartolj, Trebnje
•podatkipošiljatelja uredništvu niso man!

-

- DE

POSLIMO prodajnega inženirja (m/ž)...
DELO na vročem telefonu - zabava za odrasle...

- SPREJMEMO v delovno razmerje prodajalca vozil...
- ZAPOSLIMO monter pleskarja v oddelku lakirnica...
- PRODAMgsm telefon Nokia N9, vsa oprema,...
- PRODAM Acer leonia Tab A500, zaradi nakupa nove...
- PRODAM LCD TV Philips, 82 cm diagonala, model 3605 
■ PRODAM kotno omaro, staro 2 leti, kot nova ...
- PRODAM bukova drva, cena za meter 50€, nažagana

Več na... 
Cajtng.com



Pasjih iztrebkov čedalje več, 
ukrepati pa se ne da, ker Občina 
še ni sprejela takega Odloka!
V sredo, 23. 05. smo prejeli pošto "sprehajalca z usranim čevljem" 

(uredništvu avtor ni znan), ki je že s podpisom povedal, kaj ga m uči.
"Sosedovo dvorišče ni in ne sme biti pasje stranišče. Ponekod že imajo po

sebne koše za pasje iz
trebke. Predvidevam, da 
jih postavijo krajevne 
skupnosti, katerim ni 
vseeno za javno higie
no, kajti pasji iztrebek ne 
sodi na pločnik ali cestni 
rob. V okolici Trebnjega 
še nisem opazil spreha
jalca s psom, ki bi imel s 
sabo vrečko, v katero bi 
pospravil pasji iztrebek.
Za dvig “pasje" kulture 
bo potreben čas in čim 
več poučnih člankov", je zapisal bralec [to je le zadnji odstavek, celo pošto ob
javljamo na Cajtng.com), iz česar gre sklepati, da je bralec stopil v pasji iz
trebek na podeželju. V Trebnjem je, se nam zdi, ni pa rečeno, da drži, kar red, 
_________________________________ vsaj kar se tega tiče.

Seveda nas je zanimalo, če se da 
in kako narediti red na tem pod
ročju tudi na podeželju, a bo to 
očitno težko. Ljudje bodo morali 
sami priti do tega spoznanja, da ni 
dobro stopiti v drek lastniku psa, 
kaj šele tistemu, ki psa nima. Ukre
pati namreč ne more, kot smo izve
deli, niti občinski inšpektor. A ne 
zato, ker to ni njegova naloga, tem
več zato, ker to SE ni njegova nalo
ga. Občina namreč še ni sprejela 
takega odloka...

"To načeloma je naloga inšpek
torjev in redarjev, a na podlagi 
veljavnih predpisov Občine Treb
nje - kot inšpektor - nimam pristoj
nosti za inšpekcijsko ukrepanje v 
omenjenih primerih. To bo možno, 

če bo Občina sprejela Odlok, kot je to urejeno v nekaterih sosednjih občinah", 
je dejal Ribič.

Na Zakon se tokrat torej žal ne moremo zanašati. Kaj pa lahko navaden 
smrtnik naredi, če vidi nekoga, da ni pospravil pasjega iztrebka (za svojim 
psom, seveda)? "Težko karkoli. Lahko opozori lastnika psa, da naj počisti, to 
pa je tudi vse. Če ni Odloka, ni kršitve in posledično ne more biti sank
cije ", še pojasni inšpektor.

Dokler se to ne uredi, imejte lastniki psov toliko vesti in pospravljajmo 
pasje iztrebke za štirinožci, saj nam, kaj šele tistim, ki psov nimajo, ni ravno 
prijetno stopiti v... (gsj

„Pred nekaj leti so že stekli 
pogovori z občinama Šentrupert 

in Mokronog Trebelno (občine 
Mirna takrat še ni bilo, op.a.), 
glede skupne redarske službe. 

Med drugim je beseda tekla tudi 
o tem, da bi za začetek postavili 

vsaj koše za pasje iztrebke (z 
vrečkami), pa ideja ni padla na 

plodna tla. Zakaj? Župan (Alojzij 
Kastelic, op.a.) najbrž že ve. Za 
nameček se je nato še skregal s 

sosednjima županoma in zadeva 
je obstala na mrtvi točki", je 

povedal sogovornik iz 
Šentruperta, ki očitno še kako 

dobro pozna te zadeve.
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Poleg posredovanja z 
nepremičninami nudimo 
tudi celotno storitev prenosa 
lastninske pravice (od A do Ž)

• pridobivanje listin in preverjanje 

pravnega stanja na nepremičninah,

• priprava vseh listin potrebnih za 

prenos lastninske pravice 

(potrdila o namenski rabi zemljišča, 

ponudba o prodaji, izjave o sprejemu, 

vloge za odobritev prav. posla),

• priprava osnutkov raznih pogodb 

(prodajna, menjalna, služnostna, 

darilna, itd)

• priprava obrazcev za davčne uprave

> tel.: 07 3461500 > fax: 07 3461501 > gsm: 041 726 598 
>■ e-mail: first.nepremicnine@siol.net 

»•First d.o.o., Baragov trg 1 (poleg Zav. Tilia, Trebnje), Trebnje

d.o.o.

- IZDELAVA STROJNIH OMETOV, TLAKOV (estrihov) 
-VSE VRSTE FASAD
- ADAPTACIJA PO KONKURENČNIH CENAH

Omes d.o.o., Ledina 40,8290 Sevnica - 031/598 355

KUVERTE ^ ^
■J At-vRE

POTIŠ

KANE

Cajtng d.o.o. • info@cajtng:a 040 122 005
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Znani mirnski kamerman Janez Janežič je bil tokrat ob pravem času na 
pravem mestu in uspelo mu je posneti in poslikati srnjaka z gobavostjo. 
Kaj več podatkov, kot to, da je bil uplenjen v Lovski družini Mirna ter da so 
orimeri tako močne gobavosti pri srnjadi zelo redki, tudi sam ni imel.

Cajtng se je zato obrnil na znanega mirnskega niji. je izjemno prilagod- 
lovca Staneta Smoliča, upokojenega predstav- Ijiva na spremembe v

r™

nas je napotil na starešino Lovske družine Mirna,
Blaža Kržeta.

»Blaž je strokovnjak na tem področju, bo vedel 
veliko povedati«, je dejal Smolič. Tako smo tudi 
storili, g. Kržetu pa smo zastavili naslednja vpra
šanja: Zakaj pride pri srnjaku do gobavosti, koliko 
je bil star ta srnjak, zakaj saga ustrelili oz. čejego- 
bavost nevarna (prenosljiva) za druge živali ali 
celo človeka, če bi se dalo srnjaka ozdraviti, kdo ga 
je ustrelil, kaj to pomeni zanj oz. za društvo (če do
bi kakšno nagrado, pohvalo) in ali je v načrtu za 
odstrel še kakšen gobav srnjak ali kakšna druga 
nezdrava žival (divjad)?

Odgovor oz. razlago g. Blaža Kržeta objavlja
mo v nadaljevanju: »Srnjad je danes najbolj raz
širjena vrsta parkljaste divjadi v Evropi in Slove-

Blaž Krže
zgornje drevesne meje pa 
vse do obal. Sodi v družino jelenov in v rod "srna", 
je prežvekovalska vrsta s specifičnim načinom, ne 
še dovolj poznanim načinom življenja in potreb. 
Spada med rogarje, kot poimenujemo tiste vrste 
živali, pri katerih rogovje, kot drugotni spolni 
znak, vsako leto znova zraste in proti koncu leta 
odpade. Doraslo rogovje je iz enakih snovi kot ko
sti, v času rasti pa mehko, ranljivo in prekrito s po
sebno kožo oz. mahom, v katerem telo snovi za 
rast dovaja preko posebnih žil. Celotna rast ro
govja je hormonsko uravnavana s tem, da določe
ni hormoni pospešujejo rast do trenutka, ko odlo
čilno vlogo za prenehanje rasti prevzame hormon, 
ki nastaja v modih. Neusklajenost delovanja se 
lahko kaže v čezmerni rasti oz. gobavosti rogovja. 
Taka rast ne preneha in se konča s smrtjo živali. 
Motnje v delovanju hormonov so lahko posledice 
poškodbe ali pa bioloških motenj. V vsakem pri
meru so taki in podobni primeri izjemno redek in 
pozornosti vreden dogodek. Sklepamo, da je bil sr
njak v tretjem življenjskem letu, 13. maja pa ga je 
uplenil lovski gost - turist. Opažen je bil nekaj dni 
prej. Odstrel šteje v kategorijo sanitarnih posegov, 
ki dovoljujejo odstrel ranjenih, bolnih ali poško
dovanih živali tudi izven lovne dobe. Gobavost ni 
bolezen in se ne prenaša ter ne vpliva na uporab
nost mesa.«

Kaj reči za konec? Popolnoma isto, kot je pripi
sal Janežič: »Uboga žival!« (gsj

Pet naših nogometašev na velikem 
nogometnem dogodku - Ljubljana Open

Minuli vikend je na stadionu ŽAK Ljubljana in nato še v Stožicah potekal

| ...~ .............................................................
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Samo v maju Cajtng.com 
obiskan s kar šestih 
kontinentov

Portal Cajtng.com je še vedno najbolj bran 
trebanjski spletni portal. Samo v mesecu maju 
nas je obiskalo 9.775 različnih uporabnikov, 
ki so na Cajtng.com prišli s kar šestih konti
nentov (območja, od koder ste prišli na Cajt- 
ng.com, so na spodnji sliki obarvana zeleno) - iz 
Evrope, Azije (Indija, Iran), Afrike (Saudova 
Arabija, Nigerija, Burkina Paso, JAR), Severne 
in Južne Amerike (Brazilija, Kolumbija) ter Av
stralije.

Veseli nas, da se spomnite na nas tudi na potovanju 
po svetu! Javite se od kod s kartico ali po e-pošti...

Kar se tiče Evrope, največ obiskovalcev Cajt- 
ng.com seveda obišče iz Slovenije (kar 
97,71%, sledijo pa Francija, Srbija, Hrvaška, 
Avstrija, Anglija, Nemčija, itd.

Največ uporabnikov, ki obišče Cajtng.com, 
uporablja Internet Esplorer (40,02%), sledi 
Firefoz, z akaterega je naša spletna stran tudi 
najbolj optimizirana (35,52%), nato pa Chro- 
me(l 9,46%), Safari (2,66%), Android, Opera...

Najbolj bran članek v mesecu maju je bil
"Miha Zarabec podpisal za RK Maribor, no
coj poslovilna tekma pred domačimi navi
jači", sledi "Rok in Miha na svoje stroške oče
dila rondo na Ponikvah" (objavljeno v prejš
nji številki), na tretjem mestu pa je članek "RE
DEK POJAV: Na območju Lovske družine 
Mirna uplenili gobavega srnjaka".

Na Cajtng.com torej objavljamo še veliko več 
člankov, kot v tiskani izdaji (novice so seveda 
tudi bolj sveže), katero imate pred seboj, zato 
ste toplo vabljeni, da nas spremljate tudi na sp
letu.

Seveda bomo veseli tudi Vaše pošte! Najbolj
ši smo tudi po vaši zaslugi. Hvala vam! [gsj

Sebastjan Urana Nastop na Stožicah, 10. 06. 2012

veliki mednarodni tur
nir v nogometu za no
gometaše l. 2000. Tur
nirja, na katerem so na
stopila zvezdniška mo
štva, kot so Olimpija 
(SLO), Dinamo (CRO),
Bolton (ANG), Vicema 
(1TA), Žilina (SVK),
AIK Stockholm (SWE),
Sturm (AUT), MTKBu- 
dapest (HUN), se je na 
povabilo organizatorja,
NK Bravo, udeležil tudi
klub NK Brinje, kije sestavil ekipo skupaj s kolegi iz NK Ivančna Gorica. Da 
bi bila dolenjska ekipa še močnejša, so v "reprezentanco Dolenjske"povabili 
še nekaj nogometašev iz NK Trebnje in NK Mirna. Čast, da so nastopili na ta
ko močnem turnirju in celo zaigrali na Stožicah, so tako dobili Pavel Kurent, 
Sebastjjan Urana, Miha Krištof in Matjaž Udovč iz NK Mirna, medtem ko je 
trebanjske barve zastopal leAlen Smuk. Na turnirju je zmagal Dinamo Zag
reb, “naš" klub pa je zasedel... Preberite na Cajtng.com. ‘ fasj
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Halo Pizza: §51651546

Našo ponudbo si lahko ogledate na

Wff=HfiszaS>niiaE

Hm

V pizzeriji M a zim lahko izbirate med bogato ponudbo jedi z žara, 
pizz (za vsak okus), testenin, rižot, solatnih krožnikov in ostalih 
jedi. Z veseljem pa bomo prisluhnili tudi vašim željam. Vabimo vas, 
da v prijetnem vzdušju lokala in prijaznega osebja uživate v naših 
dobrotah.

Če nimate časa, pa nas pokličite in vam pripeljemo hrano tudi na 
dom. Razen pizze lahko po telefonu naročite še bogato ponudbo 
ostalih jedi.

y°;
MMI* vh Maxim

Obrtniška ulica 14 (pri rondoju), Trebnje; 051/651-546 
Delovni čas: pon,- pet. od 6:00 do 24:00, sob,- ned. od 6:00 do 01:00



mag. Janez Slak: Koncept izbran pri 
osnutku OPN-a je z vidika komunalnega 
opremljanja sicer dober in racionalen, 
gledano z vidika občanov vseh ostalih 
naselij pa zelo omejevalen

mag. Janez Slak, Veliki Gaber: "Koncept iz
bran pri osnutku občinskega prostorskega na
črta (OPNJ, da je dovoljena širitev pozidave le 
v treh večjih središčih (Trebnje, Veliki Gaber, 
Dobrnič), je z vidika komunalnega opremljanja 
sicer dober in racionalen. Gledano z vidika obča
nov vseh ostalih naselij pa zelo omejevalen. Do
sedanji prostorsko ureditveni pogoji (PUP) so 
dovoljevali dopolnilnegradnje tudi v vseh ostalih

_________ naseljih, zato je bil domala v vseh naseljih v PUP
predviden določen del zemljišč za pozidavo. S 
tem je Občina Trebnje ohranjala poselitev v vseh 

Wf I™ naseljih in tako zagotavljala ohranjanje prebi- 
■ valcev tudi v ruralnem, za življenje manj ugod

nem območju. Po domače povedano: »tastari« 
in mlajša generacija vsaj v začetku, ko si mlad 

par ustvarja družino, niso za skupaj. Tako je večino bodočih prevzemnikov 
kmetij, poleg stare hiše zgradilo novo, in s tem je mladi rod ostal v domačem 
kraju. Osnutek OPN, ki je v razgrnitvi pa s poudarkom na širitvi le treh vodil
nih naselij, to zelo omejuje.

V tem osnutku občinskega prostorskega načrta ni rešeno vprašanje ne
skladnih gradenj, pa čeprav je to investitorjem župan vseskozi obljubljal. 
Kaj pomeni neskladna gradnja? To so vsi objekti (predvsem zidanice), ki ima

jo ustrezna dovoljenja, pa so inve
stitorji pri gradnji objekta, bodisi 
povišali ali pa povečali dimenzije 
nad dovoljenimi gabariti. Po 
oceni je že preko 200 lastnikov ta
kih objektov v Občini Trebnje pre
jelo odločbe gradbenega inšpek
torja, ki jim nalaga rušitev in vz
postavitev v stanje določeno v 
gradbenem dovoljenju. Tem last
nikom se je s strani odgovornih 
na Občini Trebnje obljubljalo, 
da se bo z novim OPN rešil ta 
problem, glede na razgrnjen 
plan pa bodo zelo razočarani.

Posegi na območja, kise urejajo 
z občinskimi podrobnimi prostor
skimi načrti (OPPN), to so naselja 
Dobrnič, Veliki Gaber in Treb
nje, do sprejetja le teh, praktično 
niso mogoči. Zato bi bilo potrebno 
vzporedno z OPN spreje-mati tudi 
OPPN. Glede na to, da pa o OPPN 
za omenjena naselja ni še ne duha 

in sluha, pa glede na izkušnje pri sprejemanju OPN (ta traja že več kot 6 let), 
lahko pomeni, da bodo zainteresirani investitorji za gradnjo, bodisi hiše ali

Največ svežih novic 
iz naših krajev 

najdete na najbolj 
obiskanem trebanjskem 

spletnem portalu

Soustvarjajte ga z 
nami, pošljite nam 

Vašo novičko, vprašanje, 
sliko, karkoli.

Bodite soustvarjelec 
portala Cajtng.com, 
tako kot so to številni 

naši prijatelji.

iSUKOFLESKiBSITO Dl 
fAMDEBSTVOBOBIs.p.

im
Izvajamo zaključna gradbena dela, 

kvalitetno in ugodno

OBNOVA TUDI NA OBROKE!

Robert Norčič, Ostrožnik 6, MokronogTrebelno 
Gsm: 040 898 251, mail: slikopleskarstvo.fasaderstvo@yahoo.com

POGREBNE STORITVE
PERPAR

Janez Perpar s.p.

Za boršt 16. 1296 Šentvid pri Stični

Gsm.: 041/ 785 113. 041/ 647 380 

Faks: 0599 75 113

Obiščete nas lahko tudi na spletu: 
www.pogrebne-perpar.si

poslovnega objekta, na teh območjih čakali še približno toliko časa.
Določene širitve in posegi na zemljišča, kot je npr. širitev za potrebe cen

tralne dejavnosti v Velikem Gabru, ki se naj bi širila preko republiške ceste v 
smeri naselja Bič, so najmanj z dveh vidikov dokaj vprašljive. Če se lahko z 
določenimi nadvozi ali podhodi (seveda s precej večjimi denarnimi vložki) 
uredi varno prometno komuniciranje med šolo in eventualnimi novimi 
potrebami za šolsko dejavnost, pa je z vidika posega na zemljišče, ki danes 
predstavlja površino, kamor se ob večjih padavinah razlije meteorna voda, 
zelo nevarno. Prebivalci zaselka Gline, imajo že danes probleme z visokimi 
vodami, vsak nadaljnji poseg na razlivno območje pa te težave le še povečuje. 
Planiranje centralnih dejavnosti za potrebe šole, vrtca, kulture in športa, bi 
bilo mogoče proti zahodu od obstoječih objektov (proti Malemu Gabru), 
kjer je v OPN določenih dovolj razpoložljivih gradbenih površin." (gsj

HOTEL OPARA PREDSTAVLJA

f HALO 
N* OPARA

NOVI SLADOLEDNI 
OKUSI:
figov sladoled in hruškin preliv, 
muffin, kava s piškotom, 
nutella, 100% sadni sladoledi, 
vsak dan sveži iz domače 
slaščičarne Hotela Opara.

OKUSITE: 
ZDRAVE PIZZE:
testo iz polnozrnate 
moke, BREZ KVASA 
Pizza je lažje prebavljiva 
in ne obtiči v želodcu.

Najokusnejši telefonski številki:

07 30 44 005 
051 646 646

BREZPLAČNA DOSTAVA:

-solate
torte m sladice

ZAUPAJTE NAM 
PRIPRAVP TORTE 
PO VAŠI ŽELJI:

- torte za obhajila in birme
- poročne torte
- rojstnodnevne torte raznih 
oblik

Več slik na:
FACEBOOK 
Hotel-Opara Trebnje^



DROT O OPN: Trenutno razgrnjen OPNje slepilni H Andrej Jevnikar o OPN: 
manever, česar smo s strani župana vajeni I "OPN je kar dober..."

Občinski prostorski plan po trebanjsko ali Javna razgrnitev dokumenta, ki ni usklajen s ključ
nimi nosilci urejanja prostora, kot so kmetijsko, kulturna dediščina in upravljanje voda!!!???

Občina Trebnje je objavila javno razgrnitev do
polnjenega osnutka Občinskega prostorskega 
plana Občine Trebnje. Dokument, katerega sp
rejetje težko pričakujemo vse od podpisa po
godbe za izdelavo OPN-ja, ki je bila že daljnega le
ta 2006.

Da je župan jeseni 2010, ko je mislil, da bodo ta
krat lokalne volitve, izumil edinstveno 
»PREDHODNO« razgrnitev OPN-ja, čeprav za
konodaja tega ne predvideva in praksa tega ne 
pozna - to razumemo, saj smo s strani župana na
vajeni raznih slepilnih manipulacij. Takrat je na 
predhodnih razgrnitvah oz. predvolilnih shodih 
predstavljal osnutek OPN-ja. Bili bi veseli, če bi sli
šane pripombe upošteval in jih udejanil Pa jih ni. 
Tudi do sprejema OPN-ja v naslednjih šestih me
secih, kotje obljubljal, ni prišlo.

Sprašujete nas pa našem mnenju o sedaj raz
grnjenem dokumentu. Za lažje razumevanje pos
topkov v prilogi posredujemo »Postopek pri
prave in sprejemanja občinskega prostorske
ga načrta«.

1. PRVO in to zelo VELIKO VPRAŠANJEje, kako 
je možno oz. zakaj je župan šel v javno razgrnitev 
OPN-ja, če dokumenta NI USKLADIL z najpome
mbnejšimi nosilci urejanja - Ministrstvom za 
kmetijstvo, Zavodom za varstvo kulturne dedišči
ne in vodarji. (Dokaz najdete na Cajtng.com - PO
JASNILO O STOPNJI USKLAJENOSTI DOPOLNJE
NEGA OSNUTKA OPN, ki pravi: »Usklajevanja z 
nekaterimi nosilci urejanja še niso zaključena. 
Med področji, ki še niso usklajena, so področja 
kmetijstva, kulturne dediščine, upravljanja voda. 
Pričakovati je, da planirana stavbna zemljišča ne 
bo možno sprejeti v trenutno prikazanem obse
gu.«

Javna razgrnitev OPN-ja pred uskladitvijo do
kumenta z nosilci urejanja je NERAZUMNO, NAI
VNO, NEODGOVORNO ravnanje, ki ga do sedaj 
v praksi katerekoli občine še nismo zasledili. 
Če županu ni uspelo uskladiti predloga in če v do
kumentu samem že vnaprej piše, da je »pričako
vati, da planirana stavbna zemljišča ne bo možno 
sprejeti v prikazanem obsegu«, to pomeni da je 
trenutno razgrnjen OPN slepilni manever, za ka
terega ne moremo najti ustrezne razlage, ne po
jasnil. Ker je dokument neusklajen, namreč ni 
moč pričakovati njegovega skorajšnjega spreje
ma. Verjetno bo potrebna ponovna razgrnitev in 
tako se bo težko pričakovani prostorski akt po
maknil v nedorečeno prihodnost.

2. Kar pa zadeva vsebine...
1. predlagan OPN ne rešuje neskladnih grade

nj zidanic in legalizacijo spremenjene namenske 
rabe oz. razvoj le teh

davek na stavbna zemljišča, saj glede na pov
praševanje trga ni zanimanja za objekte niti za 
stavbna zemljišča?

3. Izredno pomanjkljiv je »strateški del«, bese
dilni del odloka, ki je nesodoben, zastarel, one
mogoča trajnostni razvoj in ni pisan v duhu časa v 
katerem živimo, še manj pa primeren za čase v ka
terih bo izvajan - za najmanj naslednjih 10,20 let. 
Napisan je brez vsake vizije in ne odpira prilož
nosti za razvoj potencialov in izzivov sodob
nega časa.

• dokument namesto, da bi opredelil vsa pri
merna prisojna in degradirana kmetijska zem
ljišča (tudi v grafičnem delu) in jih opredelil za 
dvojno namensko rabo zemljišč: kmetijsko in ene
rgetsko ter tako omogočil VSEM POTENCIALNIM 
investitorjem gradnjo sončnih elektrarn - le to 
ne predvideva. Župan pravi, da bo dvojna namen
ska raba dovoljena le tistim, kise bodo za to opre
delili do 9.6.20121? Mi pa govorimo o dokumentu, 
ki bo v veljavi najmanj naslednjih 10,20 let.

• voda v dokumentu NI STRATEŠKI ELEMENT, 
ampak JE KOMUNALNI ODPADEK. Ne oprede
ljuje se do zbiranja padavinskih vod, ne do upora
be tehnoloških vod v zaprtih krogih.

• NIČ o prehranski samooskrbnosti, ki bi ji ta 
dokument oz. prostorski akt lahko odprl možnosti 
razvoja.

• NIČ o ekološkem kmetovanju, za katerega 
vemo, da ima veliki razvojni potencial in visoko 
dodano vrednost

• Trebnje ima odlične možnosti za krepitev re
gionalnega gospodarstva, za oblikovanje lokalnih 
ekoloških krogotokov izdelkov in vzpostavitev 
lastne proizvodnje energije povsem iz obnovljivih 
virov energije. Vse skupaj je mogoče organizirati 
le s ciljno usmerjenim spodbujanjem in ustreznimi 
podlagami v prostorskih planih - tega pa v pred
logu OPN ni zaslediti. Tako se zavirajo možnosti 
za nova delovna mesta in pozitivni razvoj regio
nalnega gospodarstva ne le za jutri, temveč za 
naslednjih 20 let.

• po razgrnjenem predlogu OPN sklepamo, 
da naslednjih 20 let v Občini Trebnje ne potre
bujemo oz. ne načrtujemo ne večnamenskega 
kulturnega doma in športne dvorane, ne šole 
ali vrtca!

• župan je na javnih razgrnitvah napovedal, da 
bo dal dokument na občinski svet le enkrat in to v 
sprejem, kar je daleč od normalne prakse, saj bi 
moral imeti Občinski svet tudi možnost opredeliti 
se in sprejeti stališča do pripomb in predlogov zb
ranih v javni obravnavi. To pravico si bo župan 
kar »prilastil« in bo o vseh predlogih občanov in 
občank odločal kar sam. Vsaj tako ga je razumeti.

2. Iz razgrnjenega OPN je razvidno, da so pre
dvidena nova stavbna zemljišča lena območju Ve
likega Gabra, Dobrniča, Mirne in Trebnjega. V 
primeru Trebnje gre na območju k.o. Štefan, Tre
bnje in Medvedje selo za posege na najboljša 
kmetijska zemljišča ter posega na obdelovalna 
zemljišča aktivnih kmetij, ki bi v primeru pozidav 
teh zemljišč morala prenehati kmetovati, saj na
domestna zemljišča o katerih govori župan in iz
delovalec, v večini primerih niso obdelovalne po
vršine (zaraščene površine) in daleč od lokacij teh 
kmetij. Kaj bo s temi kmetijami in kaj v primeru, 
da bodo lastniki teh zemljišč morali plačevati

VEMO, da je sprejetje OPN za nadaljnji razvoj 
naše občine ključnega pomena. Vemo tudi, da je v 
predlaganem dokumentu oz. prostorskem aktu 
veliko dobrih rešitev. Žal pa se sprejema OPN v 
enovitem »paketu«, ki ima, takšen kot je, veliko 
pomanjkljivosti. Glede na žalostno in nerazumno 
dejstvo, da je do javne razgrnitve prišlo brez pred
hodne usklajenosti s ključnimi soglasodajalci, pa 
izražamo upravičen dvom in tudi strah, da do sp
rejema težko pričakovanega in potrebnega OPN- 
ja v občini Trebnje preteklo še kar nekaj vode! Kri
vo bo pa ministrstvo, država,... morda celo mi!

DROT - ZA RAZVOJ

Naj poudarimo, da so bile k sodelovanju znova vabljene prav vse stranke, ker smo resnično že
leli slišati mnenja vseh, nenazadnje gre za zelo pomembno stvar in zdaj je čas, da popravimo, 
kar se popraviti da (v kolikor je seveda to potrebno, ravno zato pa smo želeli slišati čim več mne
nj, tako dobrih, kot slabih). A bojkot "desnice" (NSi, SLS, SDS, ŽLR, DL) traja naprej. Samo da ne 
bodo ti isti čez desetletje rekli, da so spet krivi "zavirači", ne pa sami, saj imajo svojega župana in 
večino v OS. Kako žalostno, da liudie. izvoljeni s strani ljudstva, nimajo svoieaa mnema, hrbte
nice. moči ali na celo - znanja, da hi razmišljali s svoio glavo. To ie Trebnje oz. niegova realnost!

Občinski svetnik g. Andrej Jevnikar (DL) je 
edini, ki se je izmed takoimenovane „desnice" od
zval na naše povabilo, če bi povedal svoje mnenje 
o OPN-ju. Andrej Jevnikar je bil kratek in jedrnat:
"OPN je kar dober, ni pa toliko dober, da ne bi 
bil lahko še boljši!!!!!!", je zapisal.

Seveda se tudi njemu zahvaljujemo za mnenje.
IM

Trebnje še vedno nima 
svojega notarja, imamo 
pa vsaj notarko, ki 
obratuje tudi v Trebnjem

V torek, 29. maja, smo prejeli klic bralke 
Jelke, zanimalo pa jo je - če v Trebnjem že 
obratuje notar. Ker smo nazadnje o notarju 
pisali proti koncu lanskega leta (takrat na 
pobudo bralke Renate), dejansko nismo bili 
na tekočem - če notar že obratuje ali ne, smo 
pa se spomnili, da je bralce o novi pridobitvi 
v Trebnjem - notarju, obvestil župan v enem 
izmed njegovih uvodnikov.

Pobrskali smo po arhivu in našli. "V maju bo 
ponovno mogoče overjati dokumente pri no
tarju v Trebnjem, in sicer zraven sprejemne pi
sarne Občine Trebnje", je v svojem uvodniku v 
Glasilu občanov aprila 2012 zapisal župan 
Alojzij Kastelic.

Informacijo smo dodatno (z Občine nam, kot 
veste, ne odgovarjajo) preverili pri NZS in do
bili odgovor, da Trebnje še nima svojega notar
ja, ima pa notarko iz Novega mesta, ki v Treb
njem občasno posluje. "Postopek imenovanja 
notarja vodi Ministrstvo za pravosodje in je še 
vedno v teku, notarske storitve pa so prebival
cem Trebnjega zagotovljene tako, da notarka 
Darja Jarnovič iz Novega mesta opravlja pe
riodično zunanje poslovanje v prostorih občine 
Trebnje."

S samo informacijo, da notarka dela, bralki 
(kakor tudi ostalim bralcem) niti ne bi ne vemo 
kako ugodili, zato smo poklicali "našo začas
no" notarko za nekaj podatkov. Notarka Darja 
Jarnovič ima v Trebnjem, v prostorih Občine 
Trebnje, uradne ure ob torkih od 9.-12. ure in 
ob sredah od 9.-12. in od 13. -17. ure. Notarko 
lahko kontaktirate na telefon 07 332 18 50 ali 
po e-pošti notarka.jarnovic@siol. net.

In zakaj zadeve še vedno in še kar stojijo? "V 
sodnem postopku je bila odločba o imenova
nju notarja v Trebnjem odpravljena ter vrnje
na v ponovno odločitev na Ministrstvo za pra
vosodje (kot smo že pisali - zaradi pritožbe ene
ga izmed neizbranih notarjev, op.a.j. Po naših 
informacijah odločba še ni bila izdana", so za 
Cajtng povedali v Notarski zbornici Sloveni
je.

Trebanjskega notarja se torej sedaj dejansko 
išče znova (od začetka), so pa po naših infor
macijah za notarja v Trebnjem prijavljeni tri
je kandidati. Trebnje bi naj svojega notarja 
dobilo v roku pol leta, seveda če ne bo prišlo 
spet do kakšnih nepričakovanih zapletov. Do 
takrat nam je, kot smo zapisali, na voljo gospa 
Darja Jarnovič, ki ima v Trebnjem uradne ure 
od l.maja2012. (gs)
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IZJEM
UGO
RABLJENA IN SLUŽBENA

VOZILA
Vsa vozila so pregledana po 105 
kontrolnih točkah, imajo garancijo, 
opravljeni pa so tudi redni servisi.

AVTO CEPTER VOVK
Podjetniška ulica 7,07/348-17-22 in 07/348-17-24, www.avto-vovk.si 

Odprto: pon. - pet od 8. do 17. ure, sob. od 8. do 12. ure. Nedelje zaprto.

SEIKO
LESENA OKNA IN VRATA, NOTRANJA LESENA VRATA
- visoko kakovostna lesena okna iz lesa smreke, macesna ali meranti
- dvoslojna in troslojna zasteklitev
- lesena okna z ALU maskami zunaj,

RAL barve, strukture lesa
- notranje in zunanje police AZUR

SUBVENCIJE@CS®
ZA LESENA OKNA IN VRATA

OKNA UGODNO:
60 X 60 52,SOC brez DDV 
80 X 80 63,00€ brez DDV 
80 X 100 73,SOC brez DDV 
100X 100 87.00C brez DDV 
100X120 97,SOC brez DDV

ALI PA TUDI PO NAROČILU.

Kresetova ul. 2, 8210 Trebnje
T: 07/ 34 61 850, F: 07/ 34 61 851 
GSM: 051 642 543, 041 642 543 
INFO@KOKO.SI, WWW.KOKO.SI

It

Mf
^GARAŽNA VRATA
ŽE OD 875€
(že vključena montaža in DDV!)-

hbarnica, trgovina, predelava rib

arnica.
Tomaž Glivar s.p. 
Tržnica,
8210 Trebnje 
Gsm: 041 639 226

■j

N

V času prireditve*** 
Iz trebanjskega koša 

vas še posebej vabimo 
na naše dobrote!

Popestrite svoj jedilnik z 
raznovrstnimi svežimi ali 

zamrznjenimi ribami, raki ali mehkužci!

• kopalniška stekla
• steklene poličke, vratca
• okvirjanje slik in gobelinov
• izdelava steklenih vrat
• izdelava predelnih sten
• izdelava termopan stekel
• obdelava ogledal
• zasteklitev oken, vrat
• stekleni nadstreški
• stekla za kuhinje
• avtomobilska ogledala
• kamionska ogledala
• traktorska stekla
• peskanje stekla
• risanje na steklo

graviranje vzorcev v steklo

STEKLARSTVO
Dušan Može s.p.

Stari trg 23, Trebnje 
07/3044-747,041/368-114 
steklarstvo.moze@siol.net
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LON KERAMIKE
in :: ,t9’

\esa

\ AKCIJA TUS KABIN
k (polkrožne, dim. 80 ali 90,

srebrni profili, prozorno ali 
V*' mat steklo, snemljiva vrata 

za lažje čiščenje
a Cena: 249,90 EUR

OSTANKI KERAMIKE
že od 3 eur/m2

V

www.extraform.si

Deponija sprejema smeti 
kot pred zaprtjem, zato ne 
odvažajte smeti v gozdove!

Pred približno desetimi leti je nekdo v gozd v 
Skrovnici nad Lukovkom stresel smeti in nas
talo je novo črno odlagališče odpadkov. Pred 
dvema letoma, ko je potekala vseslovenska ak
cija Očistimo Slovenijo, je lastnik gozda občin
skega inšpektorja Vinka Ribiča, ki je bil vodje 
akcije za naš rajon, obvestil o črnem odlagali
šču, ta pa je, na podlagi s strani lastnika gozda 
podanih mu koordinat, le-tega vpisal v regis
ter.

Prva vseslovenska čistilna akcija se je pričela in 
tudi končala, a omenjeno črno odlagališče je os
talo nedotaknjeno. »Verjetno ni bilo časa, saj se 
ne da vsega pospravit v enem dnevu«, si je, še ved
no upajoč na rešitev, mislil naš sogovornik.

Pa je prišla tudi letošnja* vseslovenska čistilna 
akcija, a črnega odlagališča v Skrovnici ni tudi to
krat pospravil nihče. To je pomenilo, da bo moral 
lastnik gozda črno odlagališče pospraviti sam. Pa

* Letošnja vseslovenska čistilna akcija je bila 
tudi zadnja v takem obsegu, tako da moramo 
zdaj za smeti oz. črna odlagališča skrbeti 
sami! Vabljeni organizatorji (ne čakajte na 
odgovorne, bodite pobudnik vi), Cajtng 
vam - v dobro vseh nas, ljudi, živali, narave, 
občine, Slovenije in nenazadnje tudi planeta - 
nudi vso medijsko podporo, ki je v naši 
moči, v kolikor jo boste le potrebovali!

to še ni vse. Za piko na i pa je nekdo poskrbel pred 
kratkim, ko je lastniku gozda "pred nos" poslal 
novo porcijo smeti. Le nekaj metrov stran od pr
vega kupa!

»Predvidevam, da je smeti, jih je kar za traktor
sko prikolico, navozil nekdo iz bližnje okolice, to 
pa bi se naj zgodilo nekaj tednov nazaj, verjetno

takrat, ko so ljudje opravljali še zadnja spomla
danska čiščenja po domovih«, pove Stanko Mik
lič, lastnik gozda v severnem delu Skrovnice, kjer 
je nastalo črno odlagališče odpadkov, sicer pa Tre- 
banjec iz Starega trga. »Saj nimam kaj, bi pa pro
sil ljudi, ki v gozd -pa ne le v mojega, v vse - vo- 
zijo smeti, naj tega ne počno«, brezupno doda.

I kar se je deponija Globoko (za-
j časno) zaprla? »Ne, nič ni druga-
jMMP) če, še vedno sprejemamo vse vrste 
| odpadkov. Le razvrstiti (»presor-

tirati«) jih je potrebno, a to je bilo 
potrebno storiti že tudi prej«, je 
danes pojasnil direktor Komuna

le Trebnje Stanko Tomšič.

Zakaj torej ljudje še vedno odvažajo smeti v goz
dove, namesto na deponijo? Je morda ljudem

Po objavi članka na Cajtng. 
com nas je poklical predsednik 
KS Dolenja Nemška vas Darko 
Matko in povedal, da v nave
denem primeru - po slikah so
deč - ne gre za nove smeti 
(kot trdi g. Miklič), temveč za 
stare, tj. tiste, ki so bile v gozd 

pripeljane pred 10 leti. "Pri letošnji čistilni ak
ciji smo smeti s črnega odlagališča zbrali na 
en kup in vse skupaj pripravili za odvoz, 
očitno pa je prišlo do kratkega stika pri komu
nikacijo s Komunalo, zato so smeti še vedno 
tam in ne na deponiji", je pojasnil Matko.

Po naših informacijah je črno odlagališče 
obiskal že tudi občinski inšpektor, vsekakor 
pa bomo na vezi še tudi z g. Mikličem. Če držijo 
navedbe Matka, v kar pa ne dvomimo, obstaja 
v Skrovnici le eno črno odlagališče. Sedaj, ko v 
KS vedo, da smeti še vedno čakajo na odvoz, 
bodo nedvomno ukrepali tako, kotjepotrebno.

Očitno bomo/smo s skupnimi močmi raz
vozlali še eno "uganko". Z veseljem, hvala 
bralci za sodelovanje! las)

pretežko sortirati svoje odpadke? Predvidoma 
v teh dneh bo črno odlagališče obiskal tudi občin
ski inšpektor Vinko Ribič. Močno upamo, da bo 
našel kaj "oprijemljivega" in da ne bo ostalo 
samo pri obisku...

Tudi iz Cajtnga - še enkrat več - apeliramo na 
vse: »Ne v gozdove, smeti so za na deponijo. Še ved
no - kljub temu, da je začasno zaprta!« las)

Maja Kastelic predlagana 
za predstavnico občine 
Trebnje v uredniškem 
odboru revije Rast

Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja (KVIAZ), je predlagala Občinske
mu svetu Občine Trebnje, da v Svet revije Rast 
imenuje go. Majo Kastelic, ki naj bi nadomes
tila dosedanjega člana Občine Trebnje v Svetu 
te revije g. Staneta Pečka.

Kot je obrazložila predsednica KVIAZ-a Nada 
Pepelnak(SDS), so s strani MO Novo mesto prejeli 
poziv za imenovanje predstavnika Občine v svet 
revije Rast. Do sedaj je bil predstavnik Občine Tre
bnje Stane Peček, ki pa je bil imenovan še v času 
stare občine, torej v času, ko je Občina Trebnje ob
segala še območje današnje Občine Mokronog-

Trebelno in Občine Šentrupert. Povedala je še, da 
sta na Občino Trebnje prišla dva predloga za ime
novanje predstavnika Občine in sicer sta bili pred
lagani Maja Kastelic, akademska slikarka in Živa 
Zakšek, diplomirana novinarka.

Župan Alojzij Kastelic je v obrazložitvi dejal, 
da se člana sveta imenuje sicer za 4 leta, da pa je 
bil dosedanji predstavnik g. Peček imenovan že le
ta 2006, kar pomeni, da bi Občina Trebnje morala 
svojega predstavnika imenovati že pred dvema le
toma, pa k temu do danes niso bili pozvani. Hkrati 
je župan nekoliko okrcal dosedanjega predstav
nika g. Staneta Pečka, saj je povedal: »Zadnja leta 
naša občina ni imela predstavnika, ki bi Občino

i£i 'i
)
# i Maja Kastelic, hil župana

•j Alojzija Kastelica, bo
najverjetnejša ilanica UO 
revije Rast.
(Foto: Dolenjski list)

Trebnje dobro zastopal. Dosedanji skupni pred
stavnik namreč ni zastopal naše občine v tolikšni 
meri, kot bi bilo to potrebno in možno.«

Mitja Jeras (SD) je menil, da sta po njegovem 
mnenju oba predloga primerna, saj sta obe pred
lagani kandidatki aktivni na kulturnem področju, 
Branko Veselič (LDS) pa seje pridružil mnenju Je
rasa in k temu še dodal, da bi bila Maja Kastelic 
bolj primerna za to vrsto predstavništva. Tudi Jo
že Korbar (SLS) meni, da je res potrebno na tak
šno mesto imenovati nekoga, ki bo občino učinko
vito predstavljal. Tudi po njegovem mnenju bi bila 
za to funkcijo bolj primerna Maja Kastelic.

Tako je KVIAZ v sestavi Nada Pepelnak (SDS), 
predsednica: Andrej Jevnikar (DL), dr. Jože Kor
bar (SLS), Franc Kozlevčar (NSi), Branko Vese
lič (LDS) in Mitja Jeras (SD) predlagal OS Občine 
Trebnje, da za predstavnico Občine Trebnje v Sve
tu revije Rast imenuje akademsko slikarko Majo 
Kastelic. (gsj
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RENAULT priprava vozila na poletje; ,
Pregled klimatske naprave m 33 kontrolnih točk, SkjQTflRITFl/ dopolnitev tekočin ter mednarodna Renault Pomoč za 

O I Um I L. V 3 mesece za samo 24,90 EUR. Več na www.renault.si. rinauli

AVTO CCnTCH VOVK
Podjetniška ulica 7,07/348-17-22 in 07/348-17-24, www.avto-vovk.si 

Odprto: pon. - pet od 8. do 17. ure, sob. od 8. do 12. ure. Nedelje zaprto.

rUGELi
RAZMIŠLJATE O MENJAVI OKEN IN VRAT? 

| ŽELITE REŠITEV NA KLJUČ?

Z vgraditvijo kvalitetnih in tehnično dovršenih oken podjetja 
Cugelj PVC in ALU okna, ki imajo optimalno toplotno in zvočno 
izolacijo, so vam zagotovljeni znatni prihranki energije ter tako 
posledično manjši strošek za ogrevanje in hlajenje prostorov.

Zagotavljamo vam strokovno in brezhibno opravljeno montažo, 
prav tako pa tudi vsa kompletna storitvena dela. Tako vam po 
demontaži in montaži oken in vrat vgradimo tudi notranje in zu
nanje okenske police, poleg teh pa vam lahko ponudimo še vse 
ostale izdelke iz lastne proizvodnje, in sicer rolete v predokenski 
ali nadokenski izvedbi, fiksne ali rolo komarnike ter tudi krpan 
žaluzije.

Za bolj zahtevne imamo v ponudbi poleg PVC vhodnih vrat tudi 
aluminijasta vhodna vrata vrhunske kakovosti. To so izjemno 
kvalitetna in obstojna vrata iz lastne proizvodnje, neobčutljiva 
na vremenske vplive (več na: )

Vsi naši izdelki so certificirani in vam tako nanje nudimo večlet
no garancijo.

Torej, vse kar potrebujete za svoja okna in vrata, dobite pri nas 
na enem mestu!

(( 080 16 99

POSLOVNA ENOTA IVANČNA GORICA
Stantetova 10, 1295 Ivančna Gorica 
tel.: 01/7878535, faks: 01/7807868
e-pošta: infogpcugelj.si

RAZSTAVNI SALON Ljubljana BTC / PTC Diamant
Letališka 5, 1000 Ljubljana
tel.: 01/5476526. asm: 040/840069 . .www.cugeij.siwww.cugelj.si
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VSE VRSTE OGREVANJA:
peleti, polena, sekanci, 

toplotne črpalke, 
solarni sistemi... 

Pomoč pri pridobitvi 
subvencij EKO SKLADA.

BREZPLAČEN OGLED IN SVETOVANJE

VSE ZA VAŠO KOPALNICO:
adaptacija kopalnic, 

celotna izvedba, 
adaptacija stanovanj... 

Pomoč pri izboru opreme 
z izkušenimi svetovalci.

BREZPLAČEN OGLED IN SVETOVANJE

www.termoting.si

KNJIGOVODSKI
BIRO

Amadeja Drenik s.p.. Stari trg 36, 8210 Trebnje 
amadeja.d@gmail.com, Tel: 07/30 45 378, Gsm: 041/473 433

Zaupajte 14 letnim izkušnjam!

vodenje računovodstva za d.o.o., d.n.o., s.p., 
društva ... (vse po sistemu dvostavnega knjigovodstva), 
finančne storitve, izterjava - izvršbe, pomoč 

pri zaposlovanju

PRVI MESEC VODENJA - POPUST!!!



Tanja Cuder: Razočarana 
sem, ker menim, da ni bilo 
vloženega dovolj truda s 
strani odgovornih

Pisali smo že o tem, da je bila Občina Treb
nje zopet oz še enkrat več neuspešna pri pri
dobivanju nepovratnih sredstev, tokrat za tre
banjsko knjižnico, ki je prepotrebna novih 
prostorov. Tega se vsi očitno zavedamo, zato 
so svetniki tudi potrdili odkup stavbe nekda
nje "Dolenjke" od podjetja Trimo investment 
d.d. Po javno dostopnih podatkih je 50,9% 
lastnik objekta trenutno Trimo investment 
d.d., Občina Trebnje 42,5%, lastnik ostalega 
deleža pa je Hypo leasing.

Verjetno se še vsi spomnite zanimive situacije 
pred nekaj meseci, ko sta bile opravljeni kar dve

cenitvi za Dolenjko, saj je bila prva cenitev pre
nizka (???) in je "nekdo" naročil še eno, višjo ceni
tev. Logično je, da če nekaj kupuješ, da želiš to na
rediti čim ceneje, ampak v tem primeru, pa je bilo 
vse skupaj obratno ali milo rečeno zelo čudno. Se
veda je o tem potekala velika polemika v Občin
skem svetu (zakaj dve cenitvi), nato pa je bila na 
OS potrjena nižja cenitev, investicija pa potrjena 
le v primeru, če bo občina uspešna pri pridobi

vanju državnih, nepovratnih sredstev.
Občina Trebnje sredstev, ki jih je načrtovala, 

kot že mnogokrat do sedaj, ni pridobila. Eden 
od svetnikov nam je v razgovoru celo dejal, da se 
sploh ne spomni, če je bila naša občina sploh že 
kdaj uspešna pri pridobivanju državnih sredstev, 
razen pri tistih, ki ji itak pripadajo (naloga Občine 
v tem primeru je le najti projekt, ki bo financiran).

In tako do nadaljnjega ostajamo brez nove 
knjižnice. Po informacijah, ki so nam jih dali ne
kateri svetniki, je župan izvajal velike pritiske pri 
sprejemanju letošnjega proračuna na določene 
svetnike, v primeru izgradnje nove knjižnice pa 
naj bi vršil pritisk tudi na občinsko svetnico in 
direktorico Knjižnice Pavel Golia Tanjo Cuder 
Udovič, češ, če ne boš podprla proračuna, pa ne bo 
nove knjižnice in tiboškriva, daje tako. Kotže ves
te, se Cudrova proračunske seje ni udeležila, 
županov proračun pa je bil seveda sprejet.

Direktorici Knjižnice Pavel Golia v Trebnjem 
Tanji Cuder Udovič smo zato zastavili nekaj 
vprašanj v zvezi s tem.

• Kako komentirate besede župana, ki je 
svetnike obvestil, da je bila Občina Trebnje NE
USPEŠNA pri črpanju nepovratnih sredstev, ki 
bi bila namenjena za novo knjižnico. Se poču
tite izigrano?

Pridobitev nove knjižnice bi pomenila izbolj
šanje knjižnične dejavnosti ne samo v trebanjski, 
temveč tudi v sosednjih občinah (Mirna, Šentru
pert in Mokronog-Trebelno), saj osrednja knjiž
nica v Trebnjem opravlja knjižnično dejavnost za 
20.407 prebivalcev (SURS, 1.7.2011), se pravi za 
celotno populacijo nekdanje občine Trebnje. Ne, 
ne počutim se izigrane, sem pa razočarana, ker 
menim, da ni bilo vloženega dovolj truda s strani 
odgovornih za pridobitev prepotrebnih sredstev. 
Žal pa nisem edina razočarana, razočarani so 
predvsem uporabniki knjižnice, ker se bodo mo
rali še vedno stiskati v premajhnih prostorih. Os
rednja knjižnica v Trebnjem dosega namreč le 
27% potrebne površine po Standardih za splošne

Vaš župan Lojze bo zaradi uspešnega 
dela (po mnenju nekaterih svetnikov), 
letos lahko koristil kar 43 dni dopusta. 
Koliko ga imate pa vi?

Mnenju Mitje Jerasa (SD) in Jožeta Kor
barja (SLS), da se županu dodelijo dodatni tri
je dnevi dopusta, se je pridružil tudi Branko 
Veselič (LDS). Člani Komisije so tako sprejeli 
Sklep o letnem dopustu Alojziju Kastelicu, žu
panu Občine Trebnje, da se mu za leto 2012 do
loči letni dopust v višini 43 dni.

Več na Caitna.com!

knjižnice za obdobje od 1.5.2005 do 30.4.2015.
• AH držijo naše navedbe, da je izvajal pri

tisk na Vas pri sprejemanju proračuna - češ, če 
ne boste glasovala za Proračun, nove knjižnice 
nebo?

Ne. Navedbe ne držijo.
• Ali Vam je dandanes žal, da se niste udele

žila seje, ko so glasovali za sprejetje Proraču
na?

Seje občinskega sveta, kjer se je sprejemal pro
račun, se nisem udeležila zaradi službenih obvez
nosti, opravičila sem se po Poslovniku občinskega 
sveta občine Trebnje.

• Se še danes bojite morebitnih županovih 
ukrepov (napadov, šikaniranja) zoper Vas, v 
kolikor ne boste delali po njegovo ali celo kaj 
povedali proti njemu?

Kdor dela in deluje pošteno in v skladu s pos
lanstvom, za katerim stoji s svojimi družbenimi in 
moralnimi prepričanji, se nima česa bati. Sama 
delujem in bom delovala po svojih najboljših mo
čeh, kot direktorica KPG Trebnje si bom prizade
vala dosegati najboljše rezultate, kijih z odlično 
ekipo sodelavcev kljub slabi finančni in prostorski 
situaciji že dosegamo, kot občinska svetnica pa 
bom skušala delovati v dobro občanov. Igs)

NLB Osebni kredit
F

www.osebnikredit.si

Nekatera © 
doživetja so 
nepozabna
Začnejo se v pravi banki. Počitnice, večje 
nakupe ali izpolnitev drugih želja si lahko 
omogočite z NLB Osebnim kreditom.

Poznate prednosti plačila z NLB Posojilnimi 
karticami? Obiščite nas v NLB Poslovalnicah.
Radi vam bomo prisluhnili in poiskali 
najkrajšo pot do vaših nepozabnih doživetij.

NLB®

Kontaktni center: 01 / 477 20 00
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BREZ POLOGA
RENAULT

CLIO

8.590EUR

RENAULT MEGANE GENERATION
1.5 £tei 90KM

diesel

13.1 90eur

RENAULT SCENIC AUTENTIQUE 
1.5 dci 90KM

diesel

1 5.330eur

RENAULT LAGUNA 
dci 110 ECO CHAMPION

diesel

1 8i600eur

kAp PODARIMO VAM:
v 5^ 5 LET GARANCIJE, 5 LET ASISTENCE in 5 LET REDNEGA VZDRŽEVANJA*!

POGUBA PRI MEŠANEM CIKLU 4 , O - 7 , 7 L / 1 O O k m EMISIJE C02 106 - 180 g/km

AVTO CEPTER VOVK
Podjetniška ulica 7,07/348-17-22 in 07/348-17-24, www.avto-vovk.si 

Odprto: pon. - pet od 8. do 17. ure, sob. od 8. do 12. ure. Nedelje zaprto. RENAULT



s Resen terenec. Dacia Duster,

L*.- ^***

DACIA
OAOtlPE M1NA4AT

ujmuLi.dacia.si Reliable. No matter nihat.

Dacia Duster I- •
izmed njegovih motorjev porota z oznakoEuroS. Zdaj s ie bolj resno ponudbo-paketom Smart, ki vključuje 5-letno garancijo, obvezno in kasto zavarovanje ter zavarovanje v
• l/i narejen na dan 11 1 ?012 /a Det M Duster Base 1 616V«*4 Malepro<la|na tena. ti >e vtiju

« /avar o vdi>(e «ieditO|em*ita /a pume« t/gube zaposlitve smrti ak trajne invalidnosti /arad' nwjew. Veli# do i/pok-.,ive prvega od dveli p-zgofev S «rt ali 100000 km Vviia cC natvpu z Dacia financ n an|em

DAG A DUSTER: PORABA PRI MEŠANEK CIKLU: 5.0 - 8,01/100 km. EMISIJE CO 130 -185 g/km.

POZOR: Preverite terenske zmogljivosti DACIA Duster na našem testnem poligonu!

HVTO CEPTER VOVK Podjetniška ulica 7,07/348-17-22 in 07/348-17-24, www.avto-vovk.si 
Odprto: pon. - pet od 8. do 17. ure, sob. od 8. do 12. ure. Nedelje zaprto.

Veterinarska postaja Trebnje d.o.0.

TELEFON
- Ambulanta Mokronog: od 7. do 8. ure: 07 3499 014
- Ambulanta Trebnje, lekarna: 07 34 82 122

OBRATOVALNI ČAS LEKARNE IN AMBULANTE
- od ponedeljka do petka od 7. do 19. ure
- ob sobotah od 8. do 12. ure

24-urni telefon: 
07/3482-120,041627 728

NAŠE STORITVE:
■ Ambulanta za male živali:

- preventivna cepljenja proti kužnim boleznim in 
odpravljanje notranjih zajedavcev

- pregledi in ambulantno zdravljenje psov, mačk in 
drugih malih živali
- kastracija in sterilizacije psov
- kastracije in sterilizacije mačk
- svetovanje o prehrani hišnih ljubljencev

■ Diagnostika:
- klinična - citološka
- rentgenska - laboratorijska

■ Lekarna
■ Trgovina s hrano: Eukanuba, Mills, Royal Canin
■ Identifikacija in registracija živali (SIR)
■ Veterinarske storitve na terenu
■ Reprodukcija domačih živali
■ Pregled kobil na brejost z ultrazvokom na domu
■ Izvajanje DDD: Dezinfekcija, deratizacija, dezinsekcija

Odpiramo novo trgovino za male živali
V prostorih Veterina 
Na dan otvoritve vam bomo poni 
in/ali mačke.
Za vas smo ob otvoritvi pripravi

v soboto, 30. junija 2012 ob 9. uri
20% popust

bogat program:

: nove trgovine in

Predstavitev pasem; 
Pasja modna revija; 

4 "" Nastop klovna Žaret 
l Predstavitev pa:

mo trgovini 

ntivne preglede vašega

Vabljeni!


